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YAŞAR Üniversitesi Müzik ve
Sahne Sanatları Bölümü
yüksek lisans öğrencisi çello
sanatçısı Adasu Akın,
yeteneği ve başarısıyla
dikkati çeken bir müzisyen.
Beethoven’dan Neşet
Ertaş’a birçok eseri hem
çalıp hem seslendiren Akın,
geniş müzik yelpazesiyle
sınırları aşıyor.  � 12’de

BAŞAK YASEMİN KUMAŞ

basakyaseminarel@gmail.com
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Koruma amaçlı
imar planı

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
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Çürümüşlük 
her yere bulaşmış!

DENİZ ZÜNBÜLCAN

dytdnzznblcn@gmail.com
10

Bol bol 
yeşillik yiyin

4 TL
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ÇİFTE BAYRAM YAPTILAR

BUCA Belediye Başkanı
Görkem Duman, “Meclis
üyelerimizle birlikte uyum
içinde, şeffaf ve katılımcı bir
belediyecilik anlayışıyla
ilçemize hizmet edeceğiz”
diye konuştu. � 6’da
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ÜST ÜSTE
ÜÇÜNCÜ

KEZ BAŞKAN!

TERTEMİZ
İZMİR İÇİN
7/24 MESAİ

SONseçimde güven tazeleyen Aliağa
Belediye Başkanı Serkan Acar,
“Gece-gündüz çalışmaya devam
ederek beklentilerin karşılanması
için mücadele edeceğiz” dedi. � 4’te

ÖĞRETMENkomşularımız Merve ve
İbrahim Arslan, çalışmak için Güney
Kore'nin Jeju Adası’nı tercih etti.
Jeju’yu, çektiği birbirinden güzel
fotoğraflar ve videolarla adeta bir elçi
gibi tanıtan Arslan Ailesi’nin gözünden
bu şirin adayı gezelim. �2’de

Jeju Adası tam
bir masal diyarı 

TÜRKİYE’DEson yıllarda boşanma vakaları aldı
başını gitti. İzmir bu konuda sıralamada
başı çekti. Aşık olup evlenen çiftlerin
birbirine karşı anlayışsız ve tahammülsüz
olduğunu ifade eden uzmanlar çarpıcı
tespitlerde bulundu. �3’te

NURDAN HERİS

herisnurdan7@gmail.com

Afet/Kentsel 
Dönüşüm Yasası -1

9

Kirazda hedef
ilk üçe girmek
2,4 milyon kiraz ağacına ev sahipliği yapan

Manisa’nın Şehzadeler ilçesinde Kuzey
Yarım Küre’nin ilk hasadı başladı. Açık
artırmada sembolik 2 bin liraya satılan
kiraz için, Egeli ihracatçılar bu sezon
rekor bekliyor. � 9’da

GENELBaşkan Meral Akşener’in
çekilmesinin ardından 27 Nisan’daki
kurultayda adaylığını açıklaması

beklenen İYİ Parti Grup
Başkanvekili ve İzmir
Milletvekili Müsavat
Dervişoğlu, “İYİ Parti
Türkiye’ye lazım. Siyasetin
merkezinde yerini alması

gerek. Türkiye’nin taşıdığı önemi bilen
siyasetçilerin, söz sahibi makamlarda
bulunması lazım”  dedi. �4’te

MedicalPoint Hastaneler Grubu, üç şehirdeki
hastanelerin elektrik ihtiyacının yüzde 80’ini
güneş enerjisinden karşılamayı amaçlıyor.
Yönetim Kurulu Başkan Vekili Veysi Kubba
çalışmaların sürdüğünü söyledi. �10’da

1. Lig'in 30. haftasında Tuzlaspor ile
Göztepe 1-1 berabere kaldı.
Tuzlaspor'un golünü 58'de
Williams Togui, Göztepe'nin
sayısını ise 63'te Ramon-Pascal
Lundqvist kaydetti . Bu sonuçla
Tuzlaspor puanını 32'ye, Göztepe
ise 60'a yükseltti. � 11’de

Romantizmin
sonu pişmanlık!

‘HERKESİN ORTAK
SORUMLULUĞU!’

FİNANSuzmanı Irmak Nural, “Dünyada gıda
enflasyonu düşerken Türkiye'de temel ihtiyaç
ürünlerindeki fiyat artışı sürüyor. Bu haliyle
devam ederse dar gelirli ve engelliler gibi daha
kırılgan kesimler büyük sıkıntılar yaşayacaktır.
Ülke ekonomisindeki sıkıntılar küresel değil,
Türkiye'ye has sorunlardır” dedi. Nural, “Yerel
seçimlerin ardından yüksek enflasyona gem
vurulacağını öngörüyorum. Yerel seçimden sonra
baskı bir anda kaldırılarak dövizde şok yükselişler
meydana gelebilir veya faizler daha da üst
seviyelere çekilebilir” ifadelerini kullandı. 
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SEKTÖRDEbayram bereketinin yaşandığını
söyleyen araç kiralama servisi sahibi  Mustafa
Kara, “Öylesine yoğundu ki talep kendime binek
aracım kalmadı. 500 arabamız olsa yine kiralanır
çünkü aşırı bir talep vardı. Vatandaşlara
fiyatlarımız çok uygun geliyor. Günlük kiralamalar
bin liradan başlıyor. Rezervasyon taleplerinde bir
haftalık istekler daha fazla değerlendirmeye
alınıyor” diye konuştu. İzmir Oto Galericiler
Müşavirlik Kiralama ve Yıkamacılar Esnaf Odası
Başkanı Zafer Dursun da araç kiralamanın
vatandaşa daha cazip geldiğine dikkati çekti.

Dokuz günlük tatil kiralık araç piyasasını hareketlendirdi. Satın almaktansa araç
kiralamanın vatandaşa cazip geldiğini söyleyen uzmanlar, fırsatçılara karşı uyardı

DOĞAYA SAYGI
SAĞLIĞA KATKI

CHP’den Kemalpaşa Belediye
Başkanı seçilen Mehmet
Türkmen, “Bizimle ter
döken arkadaşlarımıza, oy
versin vermesin tüm
halkımıza teşekkür
ediyorum” dedi. �4’te

‘YENİ SAYFA
AÇIYORUZ!’

MERDİVEN ALTI UYARISI

KINIK'INilk kadın Belediye Başkanı Sema
Bodur'u ziyaret eden İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay, “Çok güzel
işler başaracağınıza inanıyoruz. Her zaman
destekçiniz olacağız” dedi.  � 7’de

SEVGİ SELİYLE
KARŞILANDI
SEVGİ SELİYLE
KARŞILANDI
SEVGİ SELİYLE
KARŞILANDI
SEVGİ SELİYLE
KARŞILANDI
SEVGİ SELİYLE
KARŞILANDI
SEVGİ SELİYLE
KARŞILANDI
SEVGİ SELİYLE
KARŞILANDI
SEVGİ SELİYLE
KARŞILANDI
SEVGİ SELİYLE
KARŞILANDI

Kemeraltı’nda esnafla buluşan Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Vatandaşın daha
rahat koşullarda alışveriş yapabilmesi,
akşamları da çarşının yaşatılması için
elimizden geleni yapacağız” dedi. �6’da

BAŞKAN Dursun, “Kiralanacak aracın sıfır alım
fiyatı 1 milyon lira. 1 milyonu bankaya yatıran
aylık 50 bin lira faiz alıyor. Günlük faizi bin 666
lira oluyor. Bin liraya araç kiralayan vatandaş
666 liraya da deposuna yakıt koyuyor. Faizlerin
bu kadar yüksek olduğu ortamda kimse araç
almaz. Satın almaktansa kiralar” ifadelerini
kullandı. Yoğunluğun fırsatçılara kapı
araladığını vurgulayan Dursun, “Tüketiciler
ucuz gördükleri ilanlarla tuzağa çekiliyor.
Bildikleri yerlerden araç kiralamaları,
vatandaşımızın yararına olur” dedi. � 5’te
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Son dönemde çalışmak üzere yurt dışına
giden eğitimli ve meslek sahibi bireylerin
sayısında artış gözleniyor. Özellikle

Almanya, İngiltere, Hollanda gibi Batı ülkeleri
revaçta. Bu ülkelerin yanı sıra, çalışmak için
Kanada, Avustralya gibi uzak rotaları tercih
edenler de çoğalıyor. Öğretmen komşularımız
Merve ve İbrahim Arslan da küçük oğulları
Kerem'le böyle bir karar aldı ve yaşama geçirdi
geçtiğimiz yıl. Onların çalışmak için seçtikleri yer,
belki de adını hiç duymadığınız, Türkiye'ye
8 bin kilometre uzaklıkta; Güney Kore'nin
Jeju Adası...

Merve Arslan Boğaziçi Üniversitesi
Matematik ve Fen Bilimleri Eğitimi
Bölümü'nden, İbrahim de Ege Üniversitesi
Edebiyat Fakültesi Tarih Bölümü'nden
mezun, yabancı dil bilen, İzmirli iki çalışkan
öğretmen. Her ikisi de evlerine birkaç yüz
metre uzaklıktaki özel okulda görev
yapıyordu. Sevilen, başarılı öğretmenlerdi,
güzel bir düzenleri vardı. Okul çağına gelen
oğulları Kerem'i de çalıştıkları okulun
ilköğretim bölümüne yazdırmışlardı.
Sabahları oğullarıyla birlikte okula gidiyor,
keyifle dönüyorlardı. 

Geçen yıl bayram ziyaretine
geldiklerinde yurt dışında, hangi ülkede
çalışabileceklerini araştırdıklarını
söylemişlerdi, üzülmüş, şaşırmıştık.
Pandemi sonrası yaşanan ekonomik
koşullardaki ani ve sert değişim onları da
endişelendirmişti. Görev yaptıkları özel
okuldan ayrıldıktan sonra araştırmaları,
girişimleri sonuçlanmış ve bir karara
varmışlardı. Gidecekleri yeni ülkeyi
belirlemiş, kısa sürede gidişlerine ilişkin tüm
formaliteleri tamamlamışlardı.

Bizi bir sonraki ziyaretleri veda zamanını
ve gidecekleri ülkeyi bildirmek içindi. Daha
önce İngiltere ve Almanya seçeneğinden söz
etmişlerdi. Ancak onlar daha önce
konuştuğumuz gibi ne İngiltere'ye ne de
Almanya'ya gidecekti. "Nereye
gidiyorsunuz?" diye sorduğumuzda yanıtları
"Güney Kore, Jeju" oldu...

�Güney Kore'nin saklı cenneti 
Gidecekleri yeri araştıran ve epey bilgi sahibi

Merve ve İbrahim bizi de bilgilendirdi. Jeju, Güney
Kore'ye üç saat uzaklıkta volkanik bir ada. "Güney
Kore'nin saklı cenneti" olarak da tanımlanan
Jeju'ya üç aktarmayla gidiliyor. İzmir'den adaya
ulaşmak yaklaşık 24 saatlik yolculuk gerektiriyor.
İstanbul - Jeju arasındaki mesafe 8 bin 192
kilometre. Güney Kore'nin başkenti Seul'e 451
kilometre uzaklıktaki adaya üç saat süren bir
gemi yolculuğuyla ya da uçakla gidilebiliyor. 

� "İzmir'e benzerliği gönlümüzü fethetti"
Merve Arslan, uluslararası nitelikte özel bir

İngiliz okuluna matematik öğretmeni olarak
kabul edilmişti. Arslan ailesine Jeju yolu
görünmüştü. 

Çevrim içi söyleşimizde Merve öğretmene
yurt dışına yönelme nedenlerini sordum, "Yurt
dışına taşınmada temel motivasyonumuz
çocuğumuzun eğitimi oldu aslında. Türkiye'de
özel okul ücretlerinin korkunç artışı, eğitim
sistemindeki çarpıklıklar ve son olarak
öğretmene verilen maddi, manevi değerin düşüşü
bu kararı almamızı kolaylaştırdı" yanıtını verdi. 

İzmir'deki okulda kendisinin on, tarih
öğretmeni eşi İbrahim Arslan'ın ise 16 yıldır
çalıştığını söyleyen Merve Arslan, "Aslında
oğlumuz Kerem dahil aile gibi olduğumuz
okuldan ayrılmak kolay olmadı. Çocuğumuzu o
kampüste dünyaya getirdik ve onu da
güvendiğimiz bu kuruma emanet ettik.

Türkiye'deki ekonomik ve siyasi durumu da göz
önünde bulundurarak ona daha iyi şartlarda bir
eğitim sunacağımızı düşündüğümüz için bu kararı
aldık" diyor. Avrupa'da bir ülke yerine neden
Güney Kore'yi neden tercih ettiklerine ilişkin
sorumu da şöyle yanıtlıyor:

"Güney Kore gitmeyi düşündüğümüz ülkeler
arasında ilk sırada değildi. Son dönemde
çalıştığımız kurumdan ayrılan öğretmen
arkadaşlarımız arasında Portekiz'e,

Ekvator'a, İngiltere'ye ve Çin’e gidenler
oldu. Avrupa ve Asya öğretmen avantaj
paketleri açısından çok farklı. Çin’deki
arkadaşımızın tecrübeleri bize o anlamda
biraz daha iyi referans oldu. Asya’daki
okulların öğretmene verdiği değerden
dolayı, biz Avrupa'dan ziyade Asya'yı
görmeyi daha çok istedik."

Aslında, matematik eğitiminde öncü
okulların olduğu Singapur’a gitmeyi çok
istediğini ancak başvuru sürecinde
kendilerine uygun bir okula denk
gelemediklerini söyleyen Merve öğretmen,
"Jeju bu anlamda cok kafamızda olan bir yer
değildi ancak Seul, Şangay, Pekin gibi çok
kalabalık ve büyük şehirlerde yaşamayı hiç
bir zaman istemedik. Bu anlamda Jeju İzmir'e
benzerliği ile gönlümüzü çok kolay fethetti" diyor.

Ekonomik gelişmeler ve teknoloji alanında
yaptığı sıçramayla örnek gösterilen Güney
Kore'ye ilişkin duyduklarıyla karşılaştıkları
arasında bir fark olmadığını belirtiyor Merve
öğretmen. Ülkeye ilişkin izlenimlerini paylaşırken
biraz da şaşkınlığını dile getiriyor:

"Güvenilirlik açısından bu kadarını
beklemiyorduk. Türkiye'de çok alışkın
olmadığımız şeyler çünkü. Burada herkesin
kargosu evinin önüne bırakılıyor. Haftalarca
dursa kimse almaz. Herkes bisikletlerini,
arabalarını kilitlemeden bırakıyor. Evlerde

anahtar sistemi yok genelde. Trafik kurallarına
herkes uyuyor. Alkole sıfır tolerans olduğu için
kimse alkollu araç kullanmıyor. Hız sınırları çok
sıkı takip ediliyor. Kural ihlali olduğunda direkt
fotoğraflı ceza eve geliyor. Hastane sistemleri de
çok başarılı, sağlığa ulaşım pratik ve uygun
fiyatlı."

Yaklaşık bir yıldır Jeju Adası'nda yaşayan
Arslan ailesi, oradaki yaşam standardını
Türkiye'de yaratmanın çok da kolay olmadığını
dile getiriyor. Merve öğretmen, şimdilik okulda
kendisinin çalıştığını, eşi İbrahim'in ise

kütüphanede çalışırken ikinci kitabını
kaleme aldığını belirtiyor. "İbrahim Korece dil
kursuna da gidiyor. Youtube videoları çekip
ailenin çıkacağı gezileri planlıyor. Kerem'in
okul sürecinde ise ilk günden itibaren aktif
olarak İbrahim ilgilendi. Tüm bunları gelmeden
planlamıştık. Buradaki standartlar oldukça iyi,
Türkiye'de ikimiz çalıştığımız halde her ay yurt
dışına gezmeye çıkmayı düşünemezdik. Burada
ise mümkün. Şimdiye kadar Japonya, Singapur,
Seul, Hong Kong'u görebildik" diye ekliyor. 

Adaya uyum sağlamalarını kolaylaştıran
nedenlerden birinin,

Jeju'ya yerleşmiş iki Türk aile olduğunu
vurguluyor Merve Arslan:

"Onlar, bizim için Türklerin de bu coğrafya da
yaşayabileceği konusunda referans oldular.
Okulumuzda çoğunlukla İngiltere'den gelen
öğretmenler var. Bu yıl benimle başlayan
Mısır’dan, İran’dan, Nijerya’dan, Bulgaristan’dan,
Hindistan’dan öğretmenler de oldu. Okulda
üçüncü yabancı dili öğreten İspanyol ve Fransız
öğretmenler de var. Korece ve İngilizce herkese
zorunlu. Üçüncü dil olarak Çince, Fransızca,
Latince, İspanyolca gibi alternatifler var." 

Merve Arslan, okulla iki yıllık sözleşme
yaptıklarını, görev süresi tamamlandığında
"Tamam mı, devam mı?" diyeceklerini, henüz

karar vermediklerini belirtiyor. Yaşadıkları
ortamı, "Burada kaos yok, herkes sakin ve
huzurlu, insanlar doğa yürüyüşleri, dağ
tırmanışları, koşular yapıyor. Görünüşe ve sağlığa
önem veriyorlar" sözleriyle anlatıyor. Henüz
ilkokul çağındaki oğulları Kerem'in girişkenliğiyle
dil bariyerini aşabildiğini anlatan Merve öğretmen
yaşadığı ortamdan yorgunluklarına karşın keyif
aldıklarını dile getirirken şunları söylüyor: 

"Buradaki sekiz aylık süreçte Kerem'in dil ve
okul gelişimini izlemek şahane. Hem İngilizce
hem Korece kendini ifade edebiliyor. Farklı
kültürlerden, ülkelerden çok sayıda arkadaşı
oldu burada. Öte yandan uluslarası eğitim veren
bir okulda, uluslararası etkileşimde çalışmak çok
keyifli bir şey. Bizim bölümde Kazakistan'dan,
Nikaragua’dan, İskoçya’dan, İran’dan,
İngiltere'den, Türkiye’den arkadaşlarımız var.
Matematiğin evrenselliği hepimizi bir araya

getiriyor. Farklı kültür, yemekler bir araya
geliyor. Matematik eğitiminde farklı ülke
yaklaşımları bir araya geliyor. Kesinlikle çok
geliştiren bir ortam burası."

Jeju'da dil anlamında kendisinin de eşi
İbrahim'in de çok geliştiğini anlatan Merve
öğretmen, "Her gün İngilizce ders anlatmakla
gün boyu sadece İngilizce konuşmak asla aynı şey
değil. Böyle bir deneyimi herkese öneriyorum
elbette" diyor. Merve Arslan, sözlerini "Ancak
şunu da eklemek isterim, dünyanın en güzel
ülkesinde de olsanız Türkiye, ülkemizin
güzellikleri bambaşka. İnsanın kendisini her
açıdan en mutlu ve konforlu hissettiği yer kendi
ülkesi" diye tamamlıyor.
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Adayı çektiği birbirinden güzel
fotoğraflar ve videolarla adeta bir elçi
gibi tanıtan İbrahim Arslan ise
Jeju'da gezilecek çok yer
bulunduğunu söylüyor. Adanın doğal
güzelliklerin yanı sıra birbirinden
farklı temalarla oluşturulmuş bir
müze cenneti olduğunu anlatan
İbrahim, rotayı Jeju'ya çevirecekler
için şu bilgileri paylaşıyor:

"Tatile gelmek isteyenler bir hafta
ayırabilir buraya. Doğal güzellikler
açısından harika bir yer. İlk kez
geleceklere ise önce Seul'u
görmelerini öneririz. Nisan ayında
sakura çiçeklerinin görüntüsü
gerçekten çok etkili. Yaşam burada
pahalı, Türkiye'deki fiyatların 1.5 katı
diyebiliriz. Mesela ekmek 4000 won,
yani 80 kusur lira civarında. Burada
bizdeki gibi fırın ve ekmek kültürü
yok. Pet su ise 1000 won, yani 20 lira
dolayında. Jeju’dan geleneksel tatlı
olarak 'rice cake' ya da mandalinalı
ürünler alınabilir. Kadınlar cilt bakım
ürünlerini tercih edebilir." 

Merve ve İbrahim sosyal medya
hesaplarından o kadar çok fotoğraf
paylaşıp, adayı öyle güzel anlatıyorlar
ki, onları Youtube'da
"@IbrahimArslan-tf6cn" ya da
Instagram'da "jeju_island_only"
hesaplarından izleyenler tatil
rotalarına Jeju'yu da dahil edebilir.
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egetelgraf.com’dan Safanur Öztürk’ün
haberi.

TÜİK verilerine göre 2023 yılında evlenen
çiftlerin sayısı 565 bin 435 iken boşanan
çiftlerin sayısı 178 bin 881’i buldu.
Boşanmaların yüzde otuz üçü evliliğin ilk 5
yılında meydana gelirken sayının en fazla
olduğu iller arasında İzmir ilk sırada yer aldı.
Avukat Nagehan Akça Bengi, evliliklerin kısa
süre içerisinde bitmesinin, kişilerin girdiği bu
yeni oluşumda adaptasyon sürecinde zorluk
yaşanması olduğunu söyledi. Maddi konular
yüzünden de çiftlerin arasının açıldığına
değinen Bengi, “Ekonomik kriz dediğimiz olay
aile kavramını bile etkiledi. Beklentiler
değişti. Elli sene önceki boşanma
sebepleriyle bugünkü sebepler aynı
değil” dedi.

‘NEDEN KAHIR ÇEKEYİM?’
Evliliklerin bitmesindeki temel

sebeplerin başında şiddetli geçimsizlik
olduğunu söyleyen Bengi, “Şiddetli
geçimsizliğin yanı sıra aldatma ve şiddet
olayları da oldukça gündemde. Bölgesel
olarak değerlendirdiğimizde ülkenin batı
kısmında tahammülsüzlüğün getirdiği şiddetli
geçimsizlik yaşanırken, doğuda daha çok
aldatma ve şiddet ön planda” ifadelerini
kullandı. İzmir’in boşanma sayısının yüksek
olduğu iller arasında ilk sırada olması hakkında
konuşan Bengi, “İzmir, Türkiye’deki iller
arasında özgürlüğünü ilan eden bir yer olarak
biliniyor. Dolayısıyla burada yaşam süren
insanların hayattan beklentileri biraz daha
farklı. Kendinden emin, ayakları üzerinde
duran kadın sayısı çok fazla. Akabinde okuyan
ve çalışan kadın sayısı da bir hayli fazla. Bu
insanların, yaşam standartları gereğince ses
çıkarma potansiyeli oldukça yüksek. ‘Neden
kahır çekeyim?’ mantığı daha çok devrede
olduğu için tahammül oranı da bu düşünceye
paralel olarak gidiyor” açıklamalarında
bulundu. Çift ve Aile Terapisti Melek Aykaç ise, 

“Boşanmanın toplumsal ve
ruhsal kısmı var. İzmir ise bu olayın toplumsal
kısmını yansıtıyor. Boşandıktan sonra
‘boşanmış kişi’ statüsü bu şehirde yaşayanlar
için problem haline gelmiyor. Çünkü kişiler,
toplum tarafından garipsenmiyor, aksine
destek görüyor” dedi. 

‘İLETİŞİM AZALIYOR’
Günümüzde insanların evliliğe bakış açısının

değiştiğinin altını çizen Çift ve Aile Terapisti
Melek Aykaç, “Eskiden kişiler güvende kalmak,
bir hayatı paylaşmak için evlenmeye karar
verirlerdi. Şimdi baktığımızda daha çok
romantizm üzerine yapılan evlilikler var.

Dolayısıyla beklentiler de bu durumun getirdiği
biçimde şekilleniyor. Eğer kişinin beklentileri
bu ‘romantizm’ anlayışına uymuyorsa ortaya
problemler çıkıyor. Sonucunda da evlilikler bu
sebepten son buluyor. Bunların yanı sıra sosyal
medya da bu konu üzerinde oldukça etkili.
Çiftlerden bir taraf sosyal medyada gördüğü
paylaşımla partnerinin analizini yapmaya
çalışıyor ya da diğer kişilerin yaşadığı ilişkiyle
kendi ilişkisini kıyaslamaya başlıyor. Bunun
sonucunda ortaya anlaşmazlıklar çıkıyor.
İletişim azalıyor. İnsanlar, aynı evin içinde
birbirleriyle konuşmamaya başlıyor. Bununla
beraber duygusal yakınlık ve romantizm de
azalınca birbirine karşı tahammülsüz olma

BEŞ'İ ÇOCUK 59 
göçmen yakalandı
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BAŞSAĞLIĞI

Televizyoncu-Sunucu
Değerli Meslektaşımız

Sayın Erhan Önel’in
Kıymetli Babası

HASAN ÖNEL’in

Merhuma Allah’tan rahmet,
Önel Ailesi, yakınları ve

sevenlerine başsağlığı ve
sabırlar dileriz.

Mekanı Cennet olsun.

EGE TELGRAF AİLESİ

Vefatını teessürle öğrendik.

BAŞSAĞLIĞI

BİRLİK SAĞLIK SEN 
Genel Başkanı ve Yazarımız 
Sayın Ahmet Doğruyol’un 

Kıymetli Annesi

SULTAN DOĞRUYOL’un

Merhumeye Allah’tan rahmet, 
Doğruyol Ailesi, yakınları ve

sevenlerine başsağlığı ve
sabırlar dileriz. 

Mekanı Cennet olsun.

EGE TELGRAF AİLESİ

Vefatını teessürle öğrendik.

İzmir’de, 49 yaşındaki iş insanı Mehmet
Akgül’ün kamyonetinde başından
vurulmuş olarak bulunması olayıyla ilgili
olarak 2 şüphelinin tutuklandığı
soruşturmada, adli kontrolle serbest
bırakılan Akgül’ün karısı A.A. da, İzmir
Cumhuriyet Başsavcılığının itirazı üzerine
tekrardan gözaltına alınarak çıkarıldığı
mahkemece tutuklandı. Olay, Bayraklı
ilçesi Postacı Mahallesi 7610 Sokak'ta
geçtiğimiz çarşamba günü meydana
gelmiş, bayram namazı için saat 07.00
sıralarında camiye giden bir vatandaş,
ayakkabı toptancısı evli ve 1 çocuk babası
Mehmet Akgül'ü kamyonetinin
direksiyonu başında hareketsiz şekilde
bularak ihbar etmişti. (İHA)
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Sahil Güvenlik Komutanlığı ekipleri, 12
Nisan günü Seferihisar ve Dikili ilçesi
açıklarında lastik bot içerisinde bir grup
düzensiz göçmen olduğu bilgisinin alınması
üzerine çalışma başlattı. Görevlendirilen
Sahil Güvenlik botu tarafından yeri tespit
edilen ve durdurulan lastik bot içerisindeki
59 düzensiz göçmen yakalandı. Yasa dışı
yollarla yurt dışına çıkmak isterken
yakalanan ve karaya çıkartılan göçmenler,
sağlık kontrolleri ve işlemlerinin 
ardından İl Göç İdaresi Geri Gönderme
Merkezine sevk edildi. (İHA)

Türkiye’de son yıllarda boşanma vakaların artmasına karşı uzmanlar, aşık olup
evlenen çiftlerin birbirine karşı anlayışsız ve tahammülsüz olduğunu ifade ediyor

“Romantik evlilikler
çabuk sona eriyor”

Melek
Aykaç

Nagehan
Akça 
Bengi

SAFANUR
ÖZTÜRK
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“Bir İYİ Parti bu
ülkeye gereklidir”

CHP İzmir’in önemli
ismine son görev…

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP)
İzmir Örgütü'nün sevilen ve emektar
isimlerinden, Bornova'da 5 dönem
ilçe başkanlığı yapan Nevzat Kavalar,
68 yaşında hayatını kaybetti. Kavalar
uzun zamandır kanser tedavisi
görüyordu. Kavalar'ın cenazesi, ikindi
namazı sonrası Ali Rıza Güven
Camii'nde kılınan cenaze namazının
ardından Işıkkent Mezarlığı'nda
toprağa verildi. 1956 yılında Bornova
Işıklar köyünde doğan Nevzat
Kavalar, 1975 yılında Cumhuriyet
Halk Partisi Gençlik Kolları'nda
siyasete başladı. 24 Ocak 1993' te
CHP Bornova İlçe Yönetim Kurulu
üyeliğine seçildi. İlçe yöneticiliği
yanında İlçe Saymanı ve İlçe Sekreteri
olarak görev yaptı. 5 dönem CHP
Bornova İlçe Başkanlığı yapan
Kayalar, 3 Kasım 2002-22 Temmuz
2007 Genel seçimlerinde CHP’den
Milletvekili aday adayı oldu. 3 dönem
Kurultay delegeliği yaptı. 2009 yılında
yapılan yerel seçimlerde İl Genel
Meclisi üyesi oldu. 2010 yılında ise İl
Daimi Encümen Üyesi seçildi. 
(Haber Merkezi)

İYİ Parti Grup Başkanvekili ve
İzmir Milletvekili Müsavat
Dervişoğlu Sözcü’den Saygı
Öztürk'e konuştu. “Olağanüstü
kongre kararı alınmasına ve bunu
ilgili makamlara bildirilmesine
rağmen genel başkanın böyle kritik
bir eşikte partinin başında kalmasını
isteyenler var” diyen Dervişoğlu,
“Milletvekili ve parti yöneticilerimiz
bu düşüncelerini genel başkanla
paylaşmak istediler. Bu masum
kanaat birtakım beyanlarla
birleştirilince bir spekülasyon
oluşturuldu. Olağanüstü kongrenin
geri alınması mümkün olmadığı gibi
böyle bir durum ziyadesiyle zararlı
olur. Sanki bütün siyasi partiler bu
seçimden umduklarını,
beklediklerini buldular da İYİ Parti
bir kan kaybı yaşamadı ki. CHP’den
sonraki bütün partiler yerel seçimde
ciddi bir sıkıntı yaşadı. Yani yüzde 1
oy alan parti bile geleceğimizle ilgili
bize akıl veriyor. Ama bunlar

siyasette hep olan şeyler.
Projektörler İYİ Parti’ye yöneltilmiş
durumda. Dolayısıyla onun içindeki
alandan safiyet bataklığı çıkarmaya
çalışıyorlar” şeklinde konuştu.

İYİ Parti’nin kuruluşunun,
Türkiye açısından bir beklenti
oluşturduğunu kaydeden

Dervişoğlu, “Ama gerçek emek
sahibi sayın Genel Başkanımız
Meral Akşener hanımefendidir. Bu
parti onun mücadelesiyle,
emekleriyle, teriyle, bizlerin de
yardımıyla kurulmuştur. Dolayısıyla
elbette ki gönül arzu ediyor ki sayın
genel başkanımızın liderliğinde

olağan kongreye gitseydik. Ben
herkesten fazla genel başkanımız
Akşener’in görevine devam etmesini
arzuluyorum. Ama ortada bir karar
ve kararlılık var ve bunun artık
fizikken mümkün olması söz konusu
olamaz” ifadelerini kullandı. “Çıktık
bir yola” diyen, adaylığıyla ilgili
basına açıklama yapacağını belirten
Dervişoğlu, açıklamasını şöyle
sürdürdü: “İYİ Parti Türkiye’ye
lazım. Siyasetin merkezinde yerini
alması lazım, Türkiye’nin önünde
önemli gündem maddeleri var.
Yaşadığımız coğrafyanın ciddi
jeopolitik sıkıntıları var. Türkiye’nin
taşıdığı önemi bilen siyasetçilerin,
söz sahibi makamlarda bulunması
lazım. Türkiye bu stratejik ve
jeopolitik konumuyla bulunduğu
yerin hakkını veren bir biçimde
yönetilmeye muhtaç. O sebeple
herkesin ortak bir sorumluluk
duygusuyla hareket etmesini
diliyorum.” (Haber Merkezi)

Aliağa Belediye Başkanı Serkan
Acar, 31 Mart 2024 tarihinde
gerçekleştirilen mahalli idareler
seçimlerinde aldığı 27 bin 383 oy ile
yeniden Şehrül-Emin oldu. Başkan
Serkan Acar ve Milliyetçi Hareket
Partisi’nden (MHP) Aliağa
Belediye meclis üyeliğine seçilen 13
üye ile yedek üyeler Aliağa İlçe
Seçim Kurulu’nda düzenlenen
törende 2024-2029 dönemi için
mazbatalarını aldı. Törende MHP
İzmir Milletvekili Tamer
Osmanağaoğlu, MHP İzmir İl
Başkanı Veysel Şahin, MHP Aliağa
İlçe Başkanı Nuray Aydemir, AK
Parti Aliağa İlçe Başkanı Yaşar
Demir ile çok sayıda partili yer aldı. 

Başkan Serkan Acar, mazbata
töreni sonrası belediye binası
önünde coşkulu kalabalık
tarafından karşılandı. Burada bir
teşekkür konuşması yapan Başkan
Serkan Acar, şunları söyledi:
“Mazbatamızı mübarek bayram
gününde almak nasip oldu. Seçim
sürecinde desteklerini esirgemeyen
sayın vekilime, il başkanıma,
teşkilatıma, sahada gece gündüz
mücadele veren gönüldaşlarıma,
sandık görevlilerimizin her birine,
seçimin demokratik bir şekilde
yapılması için mücadele veren
başta sayın kaymakamımız olmak
üzere tüm kamu görevlilerine çok

teşekkür ediyorum. Bizleri yeniden
bu göreve layık gören Aliağa
halkımıza yürekten teşekkür
ediyorum. Bu göreve üçüncü defa
layık olmanın onurunu yaşarken
bunun büyük sorumluluğunu da
biliyoruz. Halkımızın
beklentilerinin farkındayız. Gece
gündüz çalışmaya devam ederek
beklentilerin karşılanması için
mücadele edeceğiz ve şehrimizi
çok daha iyi yerlere getireceğiz.
Bizim hayallerimiz, bizim
hedeflerimiz var. Uzunca bir
yolumuz var. Bu kapıdan ilk günkü

heyecanla tekrar giriyoruz. Hayırlı
uğurlu olsun”

Aliağa Belediyesi’nin örnek
teşkil eden bir belediye olduğunun
altını çizen MHP İzmir İl Başkanı
Veysel Şahin, “Kampanya
döneminde emek veren, ter döken
gönüldaşlarımıza, gerek Milliyetçi
Hareket Partili gerekse AK Partili
arkadaşlarımıza emeklerinden
dolayı sonsuz teşekkürlerimi
sunuyorum. İnanıyorum ki Aliağa
Belediyesi İzmir’e ve Türkiye’ye
örnek olmaya devam edecektir”
dedi. (Haber Merkezi)

Akşener’in çekilmesinin ardından 27 Nisan’daki kurultayda adaylığını açıklayan
Müsavat Dervişoğlu, “İYİ Parti’nin siyasetin merkezinde yerini alması lazım” dedi

“İlk günkü heyecanla
yeniden başlıyoruz”

31 Mart Mahalli İdareler
Seçimlerinde CHP’den Kemalpaşa
Belediye Başkanı seçilen Mehmet
Türkmen bugün mazbatasını alarak
görevine resmen başlayacak. Tören
saat 14.00’te Kemalpaşa 15
Temmuz Kültür Merkezi’nde
gerçekleştirilecek. Törenin
ardından, Atatürk Anıtı’na çelenk
sunulacak. Saat 16.00’da ise
Başkan Türkmen, önceki Başkan
Rıdvan Karakayalı’dan makamında
görevi devralacak. İtiraz
süreçlerinin ardından bayram tatili
nedeniyle sürecin uzadığını belirten
Başkan Mehmet Türkmen;
“Belediye başkanlığını kazandığımız

31 Mart Seçimlerinde, sürecin
doğal bir parçası olarak
gördüğümüz çeşitli itirazların
yapılmasının ardından, araya
bayram tatilinin girmiş olması
mazbatamızı biraz geç almamıza
neden olacak. Ancak biz fiilen
sahada çalışmalarımıza başladık.
Pazartesi günü mazbatamızı alarak
resmen Kemalpaşa’nın yeni
dönemini başlatmış olacağız’’ dedi.
Seçim sürecinin oldukça yoğun
geçtiğini kaydeden Başkan
Türkmen; "Yaklaşık iki ay boyunca
Kemalpaşa’da girmedik sokak
sıkmadık el bırakmadık, halkımızın
bizlere olan teveccühü sonucu

kutsal olarak gördüğümüz bu
göreve erişmiş olduk. Bizlerle
birlikte ter döken emek harcayan
tüm mücadele arkadaşlarımıza,
bizlere desteğini ileten, oy versin
veya vermesin tüm halkımıza
teşekkür ediyorum” diye konuştu.
CHP Kemalpaşa İlçe Başkanı Ahmet
Yılmaz da tüm Kemalpaşalıları
yanlarında görmekten mutluluk
duyacaklarını belirterek,
“Gerçekleştirilecek olan mazbata
töreninin ardından, Atatürk Anıtı’na
çelenk sunacağız. Tüm Kemalpaşalı
hemşehrilerimizi aramızda
görmekten mutluluk duyacağız”
diye konuştu. (Haber Merkezi)
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Çürümüşlük
her yere
bulaşmış!

Son dönemlerde duyduklarıma,
gördüklerime, haberlerde izlediklerime
inanamıyorum. Kendi kendime

düşünüyorum da çürümüşlük her yerimize
bulaşmış! Sahtekârlık, kolay para kazanma
yolu, dolandırıcılık, insanları kandırmak bu
kadar kolay mı? Kanunlar yetersiz kalırsa
sonunda olacağı budur.

Ülkemizde son dönemde yaşanılan
olayları tek bir kelime ile anlatmak istiyorum,
Bunun adı; “Çürümüşlük!” Başka izah tarzı
bulamıyorum. Maalesef durum bu… Bunu
sadece kamu ya da siyaset olarak ele alırsak
yanlış yaparız. Tam olarak anlatılması
gerekirse, toplumsal bir çürümüşlükle karşı
karşıya kalmış durumdayız…

Başta biz toplum fertleri olmak üzere,
seçtiğimiz siyasetçi de, onun liyakat aramadan
atadığı bürokrat da, destekleyip bir makam
verdiğimiz Sivil Toplum Kuruluşları
başkanları ya da sendikacı da, hatta takip
ettiğimiz kimi TV programcısı ve basın
mensupları da… Topyekûn bir çürümüşlükle
karşı karşıyayız…

Elbette yukarıda özetlemeye çalıştığım
meslek gruplarının içerisinde hakkıyla,
layıkıyla iş yapanlar, canla başla çalışan çok
insanların da olduğunu söylemem gerek. Hak
edenin hakkını vermekten kaçınmam. Ama
için çürümüşlük giren o sahtekâr insanları da
açıklamaktan korkmam…

Sahte doktor, sahte diploma, rüşvet,
geçmişte siyasetin içerisinde bulunmuş veya
emniyette en üst rütbede bulunmuş isimler,
bürokratlar… “Vay be” deyip bu insanları
suçluyoruz ama bizlerin verdiği oylarla bu
işleri yaptıklarını atlıyoruz mesela…

“Bana dokunmayan yılan bin yaşasın”
mottosuyla yaşıyoruz hayatı. Biz
nemalanmasak da çevremizde dönem
dolapları görüp ses etmiyoruz. Aslında bunun
bir parçası olduğumuzun farkında mıyız?  

Liyakat ilkesi es geçilerek, tamamen
ahbap çavuş ilişkileri çerçevesinde kamuda
üst düzey makama atanan bir kişi tanıdıksa,
“işim düşer” diyerek tepki göstermek yerine
tebrik mesajı göndermiyor muyuz? O kadar
çok örnek var ki hangisini sayayım!

Hepimiz bu düzenin yaratılmasında
suçluyuz diye düşünüyorum. Bu çürümüş
düzenin ortaya çıkmasında her birimizin payı
olsa da aslında hiçbirimiz mutlu değiliz. Ama
birileri bunu değiştirmek için bir adım attı mı
hemen mevcut statükonun korunması
noktasında kalkanlarımızı açıyoruz…

Yapılan yolsuzluklar, sahtekârlıklar,
dolandırıcılıklar, bir süre gündemde duruyor
sonra gündemden düşüyor. Orada da ilgili
sivil toplum örgütleri deyim yerindeyse temiz
eller operasyonu olan bu durumu sahiplenip,
İçişleri Bakanlığı talimatıyla polislerin
yaptıkları operasyonlarla, suçlulara göz
açtırılmıyor. Çürük elmaları temizlemeye
destek vermesi gerekenler ise siyaseti
suçlayarak aslında sürecin ilerlemesinden
duydukları rahatsızlıkları dile getirmeye
çalışanlar da var. İşte bu nedenle tümümüz
suçluyuz… Çünkü çürümüşlük artık hat
safhadadır! O zaman cesaretle bu düzeni
değiştirmek gerekir, ama nasıl? 

Öncelikle toplum samimi olacak.
Samimiyetini bir genel seçimde ortaya
koyacak.. Yepyeni kadrolar bu çürümüş
düzenin değişmesi için irade gösterdiğinde
toplum da bunun arkasında durmalıdır.
Ancak bu şekilde bir değişim yaşanabilir…

Ama açıkçası bu yazımda bahsettiğim
konunun yazarı olarak bunun ütopik bir
düşünce olduğunu üzülerek söylüyorum!
Çünkü herkesin tuttuğu bir köşe var ve her ne
kadar düzenden mutsuz olsa da o köşeciği
kaptırmamak için sinip kalıyor. Hal böyleyken
de bir değişim asla mümkün olmayacağını da
unutmamalıdır. Oysa içinde bulunduğumuz
ortam oldukça kötü…    

“Daha bundan fazla ne kadar kötü
olabilir ki?” sorusunu sormaktan kendimi
alamıyorum. Buna rağmen değişimin ayak
seslerini duyamıyorsak burada tek sorumlu
bizleriz!

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com

“Kemalpaşa’da yeni bir dönem başlatacağız”
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seçilen Aliağa Belediye Başkanı Acar, mazbatasını aldı, düğmeye bastı
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Antalya'nın Konyaaltı ilçesinde bulunan, 605
rakımlı Tünektepe Teleferik ve Sosyal Tesisleri'nde
sefer halinde olan teleferikte kabinlerden biri dün
bilinmeyen bir sebepten dolayı düşmüş, olayda 1 kişi
ölmüş, 2’si çocuk 7 kişi yaralanmıştı. Yaşanan
kazanın ardından Balçova Teleferik Tesisleri’ne ilgi
büyük oranda azaldı. 7’den 70’e her yaştan
vatandaşın ziyaret ettiği tesiste seferler düzenli bir
şekilde devam ederken, bayram tatili sürecindeki
günlük ziyaretçi sayısında, kazadan sonra hafta sonu
itibarıyla düşüş görüldü. Teleferiğe binmek için
gelen kimi vatandaşlar kazanın etkisiyle korktuğunu
belirtse de kimileri ise güvenerek bindiğini ifade
etti. Bayram tatili için Tekirdağ’dan İzmir’e gelen
Taha Canpolat, teleferiği ailecek ziyaret etmek
istediklerini belirterek, “Teleferikten çok keyif
aldık. Kazadan haberimiz oldu. Teleferiğe daha önce

de giden arkadaşlarımız ve akrabalarımız
olduğundan dolayı, bir de tedbirli bir şekilde
yönetildiğini bildiğimiz için güvenli bir şekilde
geldik” diye konuştu. Arkadaşıyla teleferiğe gelen
Vedat Doğan teleferiğin de riskinin bulunduğunu
söyledi. Teleferiğe ilk defa geldiğini anlatan Doğan,
"Burası gezilecek güzel yerlerden biri. Arkadaşım
tavsiye etti. Teleferik kazasına çok üzüldük.
Teleferikteyken biraz tereddüt ettim. İnişte ve
çıkışta çok sarsıntı oluyor. Kazada ölenlere Allah
rahmet eylesin" dedi. Teleferiğe kalabalık
binilmesinin tehlikeli olduğuna değinen ziyaretçi
Hamdullah Avcı da, “Antalya'da arkadaşlarımız kaza
yaşadı. Biz teleferiğe 8 kişi bindik. Bu doğru bir şey
değil, korktum. Belki teleferiğe 7-8 defa bindim. Kaç
kişi gelirsek hepimiz o sayıda bir teleferiğe
biniyoruz” ifadelerine yer verdi. (İHA)
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Araç kiralama sektörü bu bayram da adeta
bayram yaptı. İbre kiralama yönünde
yoğunluk gösterdi. Bin liradan 7 bin 500 liraya
kadar ulaşan piyasada işini son günlere
bırakan vatandaşlar araç bulamadı. Sektör
temsilcileri uzun tatil günlerinde yapılması
gerekenler konusunda vatandaşları uyardı. 

500’Ü DE KİRALANIRDI!
Sektörlerinde bayram bereketinin

yaşandığını belirten Karaca Rent A Car’ın
sahibi Mustafa Kara, “Oto kiralama
sektöründe bayram bereketi yaşandı. Daha
önceden kiralama yapan vatandaşlar
önlemlerini günler öncesinden aldı.
Rezervasyonlarını yaptırdı. Uzun bayram
tatilinde kafası rahat bir şekilde seyahatini
yaptı. Ramazan Bayramı’na sayılı saatler kala
bile kiralık araç soranlar oldu. Geçtiğimiz
yıllara göre daha yüksek oranda bir tercihle
karşılaştığımız için elimizde her yurttaşın
talebini karşılayacak kadar aracımız kalmadı.
Öylesine yoğundu ki talep kendime binek
aracım kalmadı. Tatil döneminin bir hafta
kadar öncesinden rezervasyonlarımız
tamamlandı, araçlarımızın hepsi gitti kiraya.
Yani 500 tane arabamız olsa yine kiralanır
çünkü aşırı bir talep var şu anda.
Vatandaşlara fiyatlarımız çok uygun geliyor.
Günlük kiralamalar bin liradan başlıyor.
Fiyatların cazip olması nedeniyle yurttaş bir
hafta kiralıyor. Rezervasyon ön taleplerinde
de bir haftalık istekler daha fazla
değerlendirmeye alınabiliyor. Dokuz günlük
bayram tatilinde 9-10 günlük kiralamalara
giden aracımızın yüzdelik yüzde 95’i buluyor.
Kiralamaların en yoğun olacağı dönemde bir
anlamda sezona da başlamış olduk” diye
konuştu.  

KİRALAMAK ÇOK CAZİP 
Araç kiralamanın vatandaşa daha cazip

geldiğine dikkati çeken İzmir Oto Galericiler
Müşavirlik Kiralama ve Yıkamacılar Esnaf
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Zafer
Dursun, “Turizm sezonunun yanı sıra uzatılan
Ramazan Bayramı'nın da etkisiyle araç
kiralama firmalarında yoğunluk yaşandı.
Odamıza üye firmaların birçoğu bayrama bir
hafta kala ellerindeki tüm araçlara
rezervasyon yapıldığını bildirdi. Talep
patlaması yaşandı. Neden talep patladı?
Kiralanacak bir aracın sıfır alım fiyatı 1
milyon lira. Bir milyon lirayı bankaya yatıran
kişi aylık 50 bin lira faiz alıyor. Günlük faizi

bin 666 lira oluyor. Bin liraya araç kiralayan
vatandaş 666 lira da deposuna yakıt koyuyor.
Faizlerin bu kadar yüksek olduğu ortamda
kimse araç almaz. Satın almaktansa kiralar.
Hesap ortada” ifadelerini kullandı. 

MERDİVENALTI TEHLİKELİ
Yoğunluğun fırsatçılara kapı araladığını

vurgulayan Başkan Dursun, “Her uzun tatil
sonrası bizlere yoğun şikayetler gelir. Bu
dönemde de mutlaka gelecektir. Bunlar
genellikle bayram tatilinde araba kiralayıp o
araba ile seyahate giden insanlardan oluyor.
Araba kiralayacak olan yurttaşlarımızın
dikkatli olması gerekiyor. Yurttaşımız
çoluğuyla çocuğuyla bayram neşesine neşe
katmak için araç kiralıyor. Kiralanan o araçlar
can taşıyor. Ama merdivenaltı rent a carcılar
kimi zaman vatandaşı canından bezdiriyor
kimi zaman da canında ediyor. Uzun bayram
tatilini fırsat bilenler etrafından biraz araç

buluyor. Gayri resmi kiralamalarda
bulunuyor. Bu kurumlardan yapılan
kiralamalar sorunları da beraberinde
getiriyor. Sürücülere açık senet ve çek
imzalatıyorlar. O kişilerin büyük meblağlar
koyarak daha sonra da tüketiciyi mağdur
ettiklerini görüyoruz. Arabayı teslim ettikten
sonra, bazen aylar sonra tüketici icra takibiyle
karşılaşabiliyor. Tüketiciler ucuz gördükleri
ilanlarla bu tuzağa çekiliyor. Orada da iki ayrı
tehlike var. Birincisi dolandırıcılar başka
siteyi kopyalayıp, başka yerden aldıkları
otomobil resimleri ile ucuz fiyattan ilan verip,
paraları aldıktan sonra ortadan
kayboluyorlar. Ya da araçlar için gerekli
sigorta, kasko, periyodik bakım ve
evraklarında sorunlar olabiliyor. Kaza
yaptıktan sonra eksik ve gedikler ortaya
çıktığında ise çok çok geç oluyor. Bildikleri
yerlerden araç kiralamaları yapmaları
vatandaşımızın kendi yararına olur” dedi. 

Manisa Rotary’den 
canlı performans

UZAY KAMPI’NDA 
geri sayım başladı

Akaryakıt zamları
kıymetini artırdı 
Aydın'ın kırsal kesimlerinde
kullanılan at, eşek ve katır gibi gibi
yük hayvanları, son günlerde artan
akaryakıt fiyatlarının ardından
üreticilerin ilk tercihleri olmaya
devam ediyor. Ekonomik zorlukların
üstesinden gelmek isteyen Aydınlı
çiftçiler, eskiden olduğu gibi at, eşek
ve katırları tercih etmeye devam
ederken, ülke genelinde kişi başına
düşen araç sayısının en yoğun olduğu
illerden olan Aydın’da doğal ve çevreci
bir taşımacılık yöntemine de katkı
sağlıyor. (İHA)

Uzay Kampı Türkiye, 17 Nisan'da
gerçekleşecek özel bir törenle
lansmanını yapacağı Aurora
simülatörü ile, çocuklara ve gençlere
sunduğu uzay bilimleri ve teknolojileri
eğitimlerinde yeni bir sayfa açıyor.
Aurora kapsülü sayesinde, 9-16 yaş
grubundaki katılımcılar, NASA’nın
2030’larda gerçekleştirmeyi
planladığı Mars görevlerinin
simülasyonlarını deneyimleme imkânı
bulacak. Kampın programlarına
eklediği Aurora simülatörüyle
gerçekleşecek interaktif sanal uzay
uçuşunda Mars’a ve Ay’a insanlı uzay
uçuşları canlandırılacak. Teknolojik
yeniliklere paralel olarak programa
eklenen araç, katılımcılara önemli
beceriler de kazandıracak.

Manisa Rotary Kulübü, toplumsal
cinsiyet eşitliği farkındalık etkinliği
kapsamında Ressam Eda Canata’yı
ağırladı. Ressam Canata’nın canlı
performans sergileyerek interaktif bir
şekilde toplumsal cinsiyet eşitliği
temalı bir tablo yaptığı etkinlik,
Manisa Meydan AVM’de yapıldı. Müzik
dinletisinin de eşlik ettiği ve tüm gün
süren etkinlikte 700’ün üzerinde AVM
ziyaretçisine şiddet türleri ve flört
şiddeti konusunda bilinç yükseltici
broşürler de dağıtıldı. Ressam Eda
Canata ise toplumsal cinsiyet
eşitliğinde farkındalık yaratmak için
canlı bir performans ile bir tablo
yaratması da büyük ilgi gördü. 

9 GÜNLÜK TATİL KİRALIK
araç firmalarına yaradı
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BAŞKAN MUTLU BAYRAM SONRASI SOKAĞIN NABZINI TUTTU

Buca Belediyesi’nde 2024-2029
döneminin ilk olağan meclis toplantısı
Başkan Görkem Duman başkanlığında
gerçekleştirildi. Başkan Duman, her bir
Bucalı hemşehrisinin mutluluğu için
çalışacaklarını belirterek, “5 yıl boyunca
tüm meclis üyelerimizle birlikte uyum
içinde, şeffaf ve katılımcı bir belediyecilik
anlayışıyla Buca'mıza hizmet edeceğiz.
Yolumuz açık olsun” dedi. Buca Belediye
Meclisi, 31 Mart yerel seçimlerinin
ardından ilk olağan toplantısını yaptı.
Belediye Meclis Salonu’nda
gerçekleştirilen toplantıya  Bucalılar büyük
ilgi gösterdi. Meclis toplantısının açılış
konuşmasını gerçekleştiren Buca Belediye
Başkanı Görkem Duman, yeni dönemin
hayırlı uğurlu olmasını dileyerek,
“Buca’mıza hizmet etmek için, Buca’mızı

daha ileriye taşımak için hizmetimizi ve
mücadelemizi yapacağız. Hepimizin için
hayırlı uğurlu olsun” diye konuştu.
Toplantıda iki yıl süreyle görev alacak
başkan vekilleri, divan katip üyeleri  ve  bir
yıl süreyle görev yapacak encümen üyeleri
seçimi yapıldı. Buna göre başkan vekilliği
yapacak isimler Hüseyin Benzer ve Ulaş
Koç olurken; divan katipliğine Sedef Cem,
Tolga Avcı ve Zülfiye Kula seçildi.
Encümen üyeliğine seçilen isimler ise
Eşref Dinçtürk, Mesut Karaboğa ve Hakan
Dedebal oldu. Ayrıca toplantıda meclis
üyeleri arasından Kıyı Ege Belediyeler
Birliği’ne Sedef Cem, Turan Düzen; Tarihi
Kentler Birliği’ne Mustafa Genç, Enerji
Kentler Birliği’ne  Eşref Dinçtürk ve Ege
Belediyeler Birliği’ne  Hacer Taş Gültepe
seçildi. (Haber Merkezi)

31 Mart mahalli idareler seçimlerinin
ardından mazbatasını alır almaz hızla
çalışmaya başlayan Bayraklı Belediye
Başkanı İrfan Önal, hafta sonu
mesaisinde Özkanlar’da parkları gezdi,
yapılacakları tespit etti. İlçe genelinde
bakım, onarım ve tadilatların dışında
ilçenin yeşil alan miktarını
artıracaklarının sözünü veren Başkan
Önal, imkanlar ve ihtiyaçlar dahilinde
kente yeni parklar kazandıracaklarını
belirtti. Başkan Önal, “Bayraklı’nın yeşili

yok denecek kadar az ancak seçim
sürecinde verdiğimiz bir söz vardı.
“İlçemize yeni yeşil alanlar
kazandıracağız” dedik. İlk işlerimizden
biri de bu olacak ve artık nefes almak için
farklı ilçelere gitmemize gerek
kalmayacak. Bunun yanı sıra
imkanlarımız dahilinde ihtiyaç olan
alanlara modern yeni parklar kazandırıp,
mevcutların bakım, onarım ve yenileme
işlemlerini de hızla tamamlayacağız”
dedi. (Haber Merkezi)

“GÜZELBAHÇE İÇİN EN İYİSİNİ YAPACAĞIZ”

Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, üç
gün süren Ramazan Bayramı’nın hemen ardından ilk
ziyaretine esnafla başladı. Konak Belediyesi’nin
Basmane’deki hizmet binasından yürüyerek
Anafartalar Çarşısı’na giden Başkan Mutlu, ilk olarak
Tarihi Basmane Karakolu’nda ziyaret etti ve Polis
Haftası’nı kutladığı memurlara iyi nöbetler dileğinde
bulundu. Ardından Tarihi Altınpark Kıraathanesi’ne
geçen Mutlu, vatandaşla ve bölge esnafıyla
bayramlaştı. Sıcak ve samimi karşılanan Başkan
Mutlu’yu karşılarında gören esnaf seçimi
kazanmasından ötürü kutlayarak başarılar diledi.
Anafartalar Caddesi boyunca esnafın istek ve
önerileri dinleyen Başkan Mutlu, tüm sorunları
yerinde tespit etmeye çalıştıklarını ifade ederek,
bölgedeki gerek metruk yapıların gerekse yolların
temizliğinin bir an önce yapılması için talimat
vereceğini söyledi.

ADIM ADIM KONAK
Anafartalar Caddesi’nin ardından Havra

Sokağı’na ve Tarihi Kemeraltı Çarşısı’na yürüyen
Başkan Mutlu, tüm esnafla kucaklaştı. Tebrik ve
başarı dileklerini kabul eden Mutlu, sık sık esnaf
ve vatandaşla hatıra fotoğrafı çektirmeyi de ihmal
etmedi. 5 km’lik bir alana yayılan dünyanın en
büyük çarşılarından Tarihi Kemeraltı Çarşısı’nın
simge camilerinden olan Başdurak Camii’nin altında
yer alan dükkanları ziyaret eden Başkan Mutlu’ya,
meydanda bulunan şadırvan çevresinin
ışıklandırmasının artırılması talebinde bulunuldu. 

ESNAFLA EL ELE
Akşam saatlerinde hem kolaylıkla alışveriş

yapılabilmesi hem de güvenlik açısından
ışıklandırmanın yetersiz olduğunu ileten esnafa çözüm
sözü veren Başkan Mutlu, bayramın hemen ertesinde
Tarihi Kemeraltı Çarşısı’nı çok canlı bulduğunu ve
bunun sevindirici olduğunu belirterek, “Esnafının ve
vatandaşın daha rahat koşullar altında alışveriş
yapabilmesi, akşamları da çarşının yaşatılması için
elimizden geleni yapacağız. Gerekli aydınlatılmanın
yapılması için talimat vereceğim. Çalışmak için ilk adımı
attık. Sorunları, istek ve şikayetleri yerinde öğrenmek ve
tespit etmek adına sık sık Konak’ın her yerini adım

adım
dolaşacağız.
Dünyanın en
eski ve en büyük
çarşılarından biri
olan Tarihi
Kemeraltı Çarşısı’nı
ve Konak’ı el birliği ile
kalkındıracağız. Esnaf ve
vatandaşla Konak için birlikte
beş yıl omuz omuza çalışacağız” dedi. 

Başkan Mutlu, Milli Kütüphane Caddesi’ne yer alan
Anafartalar Polis Merkezi Amirliği’nde mesai yapan
polislerin de haftasını kutlayarak gezisini noktaladı.
(Haber Merkezi)

“Gaziemir’e çok
şeyler katacağız”

“Halkın içinde bir
başkan olacağım”

“Kemerler sıkılacak
yardımlar artacak”
Kuşadası Belediye Meclisi Nisan Ayı
Olağan Toplantısı, Başkan Ömer Günel
başkanlığında yapıldı. 2023 yılı faaliyet
raporunun oy çokluğu ile kabul edildiği
toplantıda konuşan Başkan Ömer Günel
“Bu dönemimizde hemşehrilerimizin
daha çok yanında olmak için kemerleri
sıkıp, sosyal yardımları artıracağız”
dedi. Pera Düğün, Organizasyon ve
Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen
Kuşadası Belediye Meclisi Nisan Ayı
Olağan Toplantısı’nda encümen,
komisyon ve birlikler için üye seçimi
yapıldı. Toplantıda Kuşadası
Belediyesi’nin 2023 Yılı Faaliyet Raporu
da oy çokluğuyla kabul edildi.

Güzelbahçe Belediyesi’nin 2024-2029
dönemi ilk olağan meclis toplantısı
Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa
Günay başkanlığında yapıldı. Başkan
Günay meclis açılışında yaptığı
konuşmada, “Güzelbahçe için 5 yıl boyunca
halkımız bizlere verdiği destek ve güveni,
güzel hizmetleri hayata geçirmek için
elimizden gelenin en iyisini yapacağız.
Bunu tüm meclis üyelerimizle uyum ve
birlik içinde yapacağımıza inanıyorum”
dedi. Günay, “Belediyemizin saygıdeğer
üyeleri ve bizleri canlı yayında takip eden
değerli Güzelbahçeliler; öncelikle 31 Mart
seçimlerinin Güzelbahçe’mize, İzmir’imize
ve ülkemize hayırlı, uğurlu olmasını

diliyorum. Yeni döneme başlamadan önce
Cumhuriyetimizin, demokrasimizin,
bağımsızlığımızın mimarı Büyük Önder
Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah
arkadaşları ile bu vatan uğruna canını feda
etmiş tüm şehitlerimizi ve gazilerimizi
rahmet ve şükran ile anıyorum, ruhları şad
olsun. Göreve ilk kez başlayan saygıdeğer
meclis üyelerimiz ile yeniden aday olup
tekrar seçilerek aramızda bulunan meclis
üyelerimize de hayırlı olsun dileklerimi
iletiyorum. 2 aylık seçim dönemimizi
geride bırakıp bugüne kadar Cumhuriyet
Halk Partimizin gençleşen ve değişen
kadroları ile Güzelbahçe’mizde hangi etnik
gruptan, hangi dinden, hangi partiden

olursa olsun Güzelbahçe’ye hizmette
hiçbir vatandaşımızı ayırmadan, sosyal
belediyeciliğin gücünü ve aşkını tüm
halkımız ile paylaşıyor olacağız. Yaş
ortalaması en genç meclis üyesine sahip
olduğumuz için de değişimin ayak seslerini
bu meclis ve üyeleri ile yapmaktan onur
duyacağım. Tüm Güzelbahçe’me teşekkür
ediyorum” diye konuştu. Meclis Başkan
Vekilliğine Işık Güneşdoğdu asil, Çağlayan
Bilgen’de yedek olarak seçildi. Belediye
Encümenine Ezgi Naz Soysal ve Ali
Dönmez seçilirken, Ayşe Akın, Ezgi Naz
Soysal asil, Mahmut Can Doğan, Işık
Güneşdoğdu ise yedek Divan Katibi oldu.
(Haber Merkezi)
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Gaziemir Belediye Meclisi 2024-2029
dönemi ilk meclis toplantısı Belediye
Başkanı Ünal Işık yönetiminde yapıldı.
Meclis başkanvekilleri, encümen ve
ihtisas komisyonları üyelerinin
seçildiği 2024-2029 döneminin ilk
meclis toplantısını yöneten Belediye
Başkanı Ünal Işık, “Bu güzel meclis,
emin olun Gaziemir’e çok şey katacak,
çok şey üretecek. Gaziemir’de yaşayan
herkesin mutlu olması için bütün
işlere birlikte imza atacağız” dedi. Yeni
dönemin ilk meclis toplantısında
meclis başkan vekilleri, divan
katipleri, 2024 yılında görev yapacak
encümen ve ihtisas komisyonlarının
üyelik seçimleri yapıldı. 

Arefe gününden 1 gün önce mazbatasını
alan Menderes Belediye Başkanı İlkay
Çiçek, Bayram mesaimizde
mahallerimizi dolaşarak hemşehrileri
buluştu hem bayramlaştı hem de güzel
anlara şahitlik etti. Başkan İlkay Çiçek,
“Vatandaşlarımızla olmak gücümüze
güç, enerjimize enerji katıyor. Bayram
süresince gün boyu süren
ziyaretlerimizi bayramdan sonra da
sürdüreceğiz. Hemşehrilerimiz yeni
dönemde makamda oturan değil
vatandaşın yanında, halkın içinde olan
bir başkan görecekler. Gittiğimiz her
noktada bizi bağrına basan
hemşehrilerime teşekkür ederim" dedi.

İlkay
Çiçek

“Kemeraltı’nı akşamları da
ışıklandırarak yaşatacağız”

“SÖYLEMLE EYLEMLERİMİZ BİR OLACAK”
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İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, Kınık'ın ilk kadın
belediye başkanı Sema
Bodur ile ilçe esnafını ziyaret
etti. İki başkanı gören kimi
yurttaşlar, sevincini
gizleyemeyerek “Bu bayrağı
aşağı düşürmeyin” dedi.
Başkan Tugay da önce
Atatürk'e sonra da
yurttaşlara borcunun
olduğunu belirterek, “Artık
sizi bırakmam. Tüm çabam
İzmir'i bulunduğu yerden
daha iyi bir konuma
getirmek” dedi. 

İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, Kınık'ın ilk kadın
belediye başkanı Sema
Bodur'u makamında ziyaret
etti. İlçeye yönelik yatırımlar
hakkında konuşan Başkan
Tugay, daha sonra esnafı
ziyaret etti. İlçe sakinleri, iki
başkanı görünce sevincini
gizleyemedi. Bir
kahvehanede tek tek
herkesin bayramını kutlayan
Başkan Tugay, görevinde
başarılar dileyen ilçe
sakinleriyle sohbet etti. Bir

yurttaş, “Seçimlerde çok
güzel sonuçlar aldınız.
Bayrağı lütfen aşağı
düşürmeyin. Bu günleri
gördük ya çok mutluyuz.
Sizin çok güzel işler
başaracağınıza inanıyoruz.
Her zaman destekçiniz
olacağız” dedi. Başkan Tugay
da kentin her köşesini
geliştirecek önemli
çalışmaları hayata
geçireceklerini ifade ederek,
“Artık sizi bırakmam. Bizim
önce Ulu Önder Gazi
Mustafa Kemal Atatürk'e,
sonra da size borcumuz var.
Kimseye mahcup olmadan
görevimi tamamlamak
istiyorum. Tüm çabam İzmir'i
bulunduğu yerden daha iyi
bir konuma getirmek” diye
konuştu. İlçe sakinlerinden
Cemil Özcan ve Cemil Kaya,
isim benzerliği nedeniyle
Başkan Tugay'ı aralarına
alarak fotoğraf çektirdi. O
anlar çevrede bulunanları da
gülümsetti. İlçede kadın
girişimcilerin açtığı bir
pastaneye de giren Cemil
Tugay, kadınların yaptığı
pastalardan satın aldı.

Gece-gündüz Meles’te temizlik…
İZSU Genel Müdürlüğü’nün Meles Çayı ve Arap

Deresi'nde yürüttüğü temizlik çalışmaları, çevre
hassasiyeti gözetilerek akşam ve gece saatlerinde
gerçekleştiriliyor. Sadece Ramazan Bayramı
döneminde, dere yataklarından 12 bin tonun
üzerinde dip çamuru toplanarak bölgeden
uzaklaştırıldı. Çok sayıda araç ve personelin görev
aldığı temizlik seferberliğinin, ay sonunda
tamamlanması hedefleniyor. Bu yıl da hava
sıcaklıklarının artmasıyla birlikte çalışmalarına
başlayan İZSU, temizlik seferberliğini Ramazan
Bayramı boyunca da devam etti. Vatandaşlarımıza
rahatsızlık vermemek adına çalışmalar 20.00-08.00
saatleri arasında sürdürülüyor. Akşam saatlerinde
sahada görev alan İZSU personeliyle bir araya gelen
İZSU Genel Müdürü Ali Hıdır Köseoğlu, çalışmaları
yerinde denetledi. (Haber Merkezi)
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Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün 13 Nisan 1934’te Aliağa’ya gelişinin 90.yıl
dönümü kutlandı. Aliağa Belediyesi tarafından Atatürk
Ortaokulu arkasında yapılan düzenlemeyle oluşturulan
Atatürk Hatıra Köşesi’nde organize edilen etkinlik
programına Aliağa Belediye Başkanı Serkan Acar, Atatürk
Düşünce Derneği (ADD) Aliağa Şubesi Başkanı Erol
Çetinkaya ve yönetimi, ADD üyeleri, Güzelhisarlı Eğitimci
Yazar Cevat Yıldırım, belediye meclis üyeleri ile
vatandaşlar katıldı. Program saygı duruşu ve İstiklal
Marşı’nın okunmasının ardından günün anlam ve önemini
belirten konuşmalarla devam etti. Araştırmacı Eğitimci
Yazar Cevat Yıldırım ve Cumhuriyet Dönemi Aliağa Kent
Tarihi hakkında araştırmaları bulunan ADD Yönetim
Kurulu Üyesi Selim Erkmen, Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün 7 Nisan 1934 yılında Ankara’dan çıkıp Aliağa’ya
geliş hikayesini anlattı. Atatürk’ün 13 Nisan 1934 yılında
Aliağa halkı tarafından büyük bir coşku ve sevgiyle

karşılandığını ifade eden Erkmen, bugün 90.yıl dönümünü
aynı coşkuyla kutlamanın mutluluğunu yaşadıklarını
söyledi. Aliağa Belediye Başkanı Serkan Acar yaptığı
konuşmada şunları söyledi: “Cumhuriyetimizin kurucusu
Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk 13 Nisan 1934
yılında Aliağamızı ziyarette bulundu. Gazi Mustafa Kemal
Atatürk bulunduğumuz bu noktada, o günkü ismiyle Aliağa
Mektebi’nde öğretmen ve öğrencileriyle buluştu. ADD
Yönetimimiz ile birlikte bunu anıtlaştırarak gelecek
nesillere bırakmak istedik. Bizleri bugünlere ulaştıran
başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşları
olmak üzere tüm şehitlerimizi ve gazilerimizi rahmetle
anıyorum. 13 Nisan 1934 yılında Ata’mızı burada ağırlayan
öğretmen ve öğrencilerimizden ebediyete
uğurladıklarımız için Allah’tan rahmet diliyorum.
Ata’mızın Aliağa’ya gelişinin 90.yıl dönümü kutlu olsun.”
Proğram Aliağa Belediyesi Halk Oyunları Ekibinin Zeybek
gösterisiyle son buldu. 
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Koruma
amaçlı

imar planı
nedir? KUMAŞ

EKİNOKS
BAŞAK YASEMİNbasakyaseminarel@gmail.com

Yazı dizimizde, korunması gereken
alanlarda yaşanan imar ve rant teröründen
bahsetmiştik. İmar kirliliği ve rant terörü
nasıl vücut buluyor? Korunması gereken
alanlar nasıl yok ediliyor?

Koruma amaçlı imar planları ne demektir?
Dilimiz döndüğünce örnekler vererek
anlatmaya çalışalım. Koruma amaçlı imar
planları, o bölgedeki tüm koruma ilkelerini
gözeterek, var olan korunması gereken
değerli koruyarak imar planı uygulaması
yapmak demektir. Büyük ölçekli Bakanlık
planları, bölgelerin öncelikli gelişim
alanlarını, bir bölgenin ne yönde
kalkınacağını açıklar. Sonrasında yapılan alt
planlar, büyükşehir ve ilçe belediyelerinin
işidir. Alt planlar üst planlara aykırı olarak
şekillenemez. Yapılan her ölçekteki planın
üst planları ile uyum ve hukuki tutarlılık
göstermesi gereklidir. 

Alt planlar dediğimiz, Büyükşehir
belediyesi ve ilçe belediyelerine ait planlar,
çok fazla detaya hakim olmaları nedeniyle
daha büyük incelik ve hassasiyet gerektiren
planlamalardır. Bir ilçenin, arkeolojik
alanlarını, sulak alanlarını, tarım alanlarını,
kıyı ve koylarını, ormana ayrılmış bölgeleri
içerek en küçük uygulama imar planları
göstereceğinden, ilçe belediyelerinin yetkileri,
ödev ve sorumlulukları daha fazladır. 

Bir alan ilçe belediyesinin yetkisine
geçtikten sonra, üç ay içinde ilçe
belediyesince, mevzi imar planlarının
tamamlanması gerekmektedir. 1/5000 ve
1/1000’lik uygulama imar planları dediğimiz
bu planlar, bahsettiğimiz tüm koruma ilkeleri
gözetilerek yapılmalıdır. Örneğin, Ovacık
Ovası kırsal alanı, Altunkum Plajı ve Pırlanta
Plajının yer aldığı Çiftlikköy ve kırsal alanları,
2014 yılında yürürlüğe konan Büyükşehir
yasası kapsamında, Çeşme merkez ilçesinin
mahalleleri statüsü kazanmıştır. Ancak tüm
bu bölgelerde, korunması gereken doğal
alanlar, kıyılar, tarımsal alanlar ve yürürlükte
olan sit dereceleri mevcuttur. 

Bu nedenle şehrin mahallesi konumu
kazanmış ve kısmen yapılaşmaya açılmış gibi
gözükse de bu yapılaşma şehir merkezindeki
blok apartmanlar şeklinde yapılamayacağı
üzere, ilçe belediyesinin yıllardan beri
Koruma Amaçlı İmar Planlarını yapması ve
yürürlüğe koyması beklenmektedir. 

İlçe belediyesinin İmar Kadrosunda bu
planları yapacak teknik personel ve memur
bulundurma zorunluluğu vardır. Herhangi bir
şekilde bu ekipten yoksun ise, kadro açmalı,
bunu da yapamamışsa, mevcut plan
uygulamalarını serbest plan firmalarına
Taşer’e etmelidir. Her halükarda, ben
görevimi yapmıyorum, yapamadım, deme
hakkı yoktur. Mevcut belediye kanunu
kapsamındaki öncelikli görev, yetki ve
sorumlulukları içinde yer alan başlıca
işlevlerinden biri, kendi sorumluluk alanının
planlanmasını bitirmektir. Baktığımızda,
“Bütünşehir” uygulaması üzerinden 10 yıl
geçmiş olmasına rağmen, ilçemizin neredeyse
hiçbir köşesinde “Koruma Amaçlı Uygulama
İmar Planları” tamamlanmamıştır. 

İlçemizde yıllardır, şehir merkezi genişleme
alanı olarak görülen Akarca Mevkii imar
planları konuşulmakta, ancak yukarıda izah
ettiğimiz koruma ilkelerine riayet etmeden
yapılan planlar, çeşitli odalar, sivil kurumların
karşı dava açması neticesinde yargıya
taşınmış, yargı incelemelerinde bahsettiğimiz
koruma ilkelerine, üst planlara ve plan
bütünlüğüne aykırı ve hukuksuz
bulunmuştur. 

Ayrıca diğer bir başlı başına sorun ise,
devam eden illegal yapılaşmadır. 2014
yılından itibaren uygulama koruma amaçlı
imar planları yapılmamış ilgili bölgeler, kaçak
yapılaşma terörüne maruz kalmıştır. Bunun
en büyük kanıtı, 2018 yılında yürürlüğe konan
3194 sayılı İmar Kanunu geçici 16. Maddesi
kapsamında yapı kayıt edinen yüzlerce
yapıdır. 
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Akdeniz kıyılarında ekosisteme
adeta ölüm saçan aslan balığı ve
balon balıklarının ele alındığı,
istilacı türlerle ilgili Türkiye’de
ilk kez çekilen ‘İstilacılar’
belgeselinin ilk gösterimi
geçtiğimiz günlerde
yapıldı. Deniz biyolog
Mert Gökalp’in
yönetmenliğini üstlendiği,
İstanbul Akvaryum’un
sponsorluğuyla çekilen
belgesel, Akdeniz
kıyılarının en büyük
tehlikelerinden, ‘istilacı’
aslan ve balon balıkları başta
olmak üzere pek çok istilacı
türü biliminsanlarının
perspektifinden izleyiciyle
buluşturuyor. Türkiye’de ilk istilacı
türler belgeseli olan “İstilacılar” belgeseli,
Akdeniz’in tarifsiz güzelliklerinin korunması
ve hem günümüz jenerasyonunun hem de
gelecek nesillerin üzerinde farkındalık
oluşturmayı hedefliyor.

Farkındalık konusunda İstanbul Akvaryum
genel müdürü Dilek Çopanoğlu “Şehir
akvaryumlarının en büyük amaç ve
görevlerinden bir tanesi özellikle
gençler üzerinde farkındalık
yaratmak. Bu farkındalığı da
korunması gereken türler
üzerinden yaratmaktır”
diyerek “İstilacılar”
belgesine verdikleri
sponsor desteğinin
neden önemli
olduğunu açıklıyor.
Belgeselin yönetmeni
Mert Gökalp de,
Akdeniz havzasının su
altı ve su üstü
görüntüleriyle birlikte
Akdeniz ekolojisini
izleyicilere anlatıyor; sadece
anlatmakla kalmayıp zihinlere
resmediyor. Belgeselde konuşan
beş biliminsanı da bize daha önce hiç
olmadığı kadar kendimizi sorgulatıyor.
Beş değerli biliminsanının söylediği ortak şey
ise, en büyük istilacı türün insanlık olduğu…

Peki sizce en büyük istilacı kim?
istilacı türler Akdeniz’e nasıl girdi?
Biyolog Mert Gökalp, istilacı türlerin

Akdeniz’e gelmesinin en büyük nedeninin
insan eli olduğunu söylüyor. İnsan eli
olmasaydı şaşırırdık zaten değil mi? Ticari
amaç, hırs, fayda. Gökalp, Kızıldeniz’de
bulunan istilacı türlerin, yani ‘avcı balıkların’,
insan elinin değdiği Süveyş Kanalı’nın
açılmasıyla birlikte Akdeniz’e aktığını
söylüyor. Akdeniz’in de doğası itibariyle
bünyesinde ‘avcı tür’ bulundurmamasıyla
birlikte aslan balığı ve balon balığının,
Akdeniz’i adeta ele geçirmesi ise kaçınılmaz
oldu diye açıklıyor.

Güçlüyü kim yenebilir? 
Güçlü dediğiniz şeyden daha güçlü olan

yenebilir değil mi? İşte Akdeniz’in tüm
problemi de bu. Bünyesinde ‘avcı’
bulundurmayan Akdeniz, Süveyş Kanalı’nın
açılmasıyla birlikte artık bünyesinde belki de
kendisini dahi yok edecek ‘avcılar’
barındırıyor.

Peki kimdir bu avcılar? 
Aslan ve balon balığı…
Akdeniz’de varlığını sürdüren balon balığı,

küçük ve büyük fark etmeksizin Akdeniz’deki
ekosistemi çürütmeye hız kesmeden devam
ediyor. Balon balığı, Akdeniz’in dibindeki
kumun üzerindeki alg ve ot yapısını tahrip
ederek, kumun altındaki ekosistemin değerli
canlılarını bir bir avlıyor. Balon balığı sadece
Akdeniz’deki ekosisteme zarar vermekle
kalmıyor. Balıkçılara ve hatta insanlara da
zarar veriyor.

Peki Balon balığı bunu nasıl yapabiliyor? 
Prof. Dr. Ali Rıza Köşker bunu belgeselde

şöyle açıklıyor: Balon balığı üzerinde
yaptığımız araştırmalarda, sadece
karaciğerlerinde ve eşey organlarında değil,
etlerinde, derilerinde ve iç organlarında da
yüksek derecede zehir tespit ettik. Bu zehrin
ismi de ‘tetrodotoksin’ (TTX). Tetrodotoksin
zehirlenmesi yaşayan bir insanın iskelet
kasları ve solunum sisteminde yer alan
nöronlar bu zehirden etkilenir ve felç olur.
Fakat beyindeki nöronlar bu zehirden
etkilenmediği için zehirlenen hastanın bilinci
açık olur.

Prof. Dr. Köşker, en büyük tehlikeyi tane
tane anlatıyor; “Zehirlenen hasta, vücudu
hareket ettiremez hatta soluk dahi alamazken,
beyne oksijen akışı durana kadar bilinci açık
kalır. Bu da balon balığı kaynaklı
zehirlenmeyi daha korkutucu ve ürkütücü
hale getirmektedir” diyor ve balon balığı

zehrinin
bu kadar ünlü olmasının nedenini tüm
çıplaklığıyla izleyicilere aktarıyor.

Ayrıca, balon balığı zehrinin protein yapılı
olmadığı için ısıl işlem (kızartma, pişirme)
görse dahi inaktivite olamadığını ve bu
nedenle de balon balığı zehirlenmelerinin
genellikle ölümle sonuçlandığını aktarıyor.

Köşker, balon balığının bilinen bir
panzehrinin bulunmadığını da çarpıcı
sözlerinin sonuna ekliyor.

“Balon balığı metal bir misinayı
bile kopartabiliyor”

Belgesel ekibi Akdeniz’in
balıkçılarına da mikrofon
uzatmış ve balon balığının
bölge balıkçılarına verdiği
zararı anlatmaya çalışmış.
Balon balıklarının, metal
bir misinayı bile
koparabileceğini aktaran
balıkçılar, “Ağların her
tarafını paramparça
ediyor. Denize attığımız
ağların yüzde 80’ini balon
balıkları koparıyor. Elimizde
kalansa sadece yüzde 20. Balon
balığı artık doğa olayına döndü”
diyerek balon balığının kendilerine
verdiği zararları tasvir ediyor.

Bakanlığın verdiği desteğe de değinen
balıkçılar, kendilerine verilen desteğin
yetersiz kaldığını ve Bakanlığın bu desteği
biraz daha iyileştirmesi gerektiğini de
söylemeden geçemiyor.

Aslan balığı: Akdeniz’in bir diğer istilacısı
da aslan balığı. Belgeselin yönetmeni Mert
Gökalp, aslan balığının Akdeniz’e 2000’li
yılların başında ilk kez girdiğini söylüyor.
Aslan balığının ilk girdiği zaman istilacı tür
olamadığını aktaran Gökalp, aslan balığının
2013 civarında Akdeniz’e tekrar geldiğinde
büyük bir hızla yayılmaya başladığını
vurguluyor. Hatta Gökalp, aslan balığını ilk
gördüklerinde bir belgesel çekmeyi
düşündüklerini ama bunun için çok geç
kaldıklarını itiraf ediyor. Mert Gökalp ve
ekibi, aslan balığını incelemek için 24 saatlik
bir gözlem yapmış. İkişer gruplar halinde
birer saatlik incelemelerin sonucu ise oldukça
ilginç.

Yapılan incelemeler sonucunda aslan
balıklarının kayaların altında inaktif şekilde
durduklarını, akşamüstü olduğunda sinyal
gelmişçesine hareketlenmeye başladıkları
gözlemlenmiş.

Aslan balığının üzerindeki dikenlere de

dikkati çeken incelemelerde;
aslan balığının üzerindeki

desenlerin sadece
güzelliğini yansıtmadığını,
üzerindeki bu desenlerin
güzelliğini kullanarak
avlarına yaklaştıkları ve
zehirli dikenleri sayesinde
avlarını kurban ettikleri

belirlenmiş.
Aslan balığının bu kadar

hızlı yayılma nedenini ise
bilim insanı Murat Draman

şöyle açıklıyor: “Aslan balığının
sayısında patlama olmasının sebebi

avcısının olmaması. Yani herhangi bir
balık genetik olarak aslan balığını yemeye

alışık değil. Aslan balığı, Akdeniz ekosistemi
için yepyeni bir canlı. Bu ekosistem içindeki
türler aslan balığını gördüklerinde çekiniyor
ve uzak duruyorlar. Bu da onun dokunulmaz
olmasına ve çok daha fazla üreyebilmesine
olanak tanıyor.”

Akdeniz foku: Belgeselin bir diğer
biliminsanı Nesimi Ozan Veryeri ise

Akdeniz’in nasıl korunacağını Akdeniz
foklarını anlatarak açıklıyor. “Akdeniz’de
koruma alanlarının en önemli temsilcisi
Akdeniz fokudur. Çünkü fok, çok akıllı ve çok
zeki bir hayvandır. Büyük bir hayat
mücadelesinin ardından 100 kadarı ülkemizde
yaşayabilme imkanı bulmuş. Akdeniz fokunun
ve benzeri avcıların olması, Akdeniz’deki
diğer türler açısından bir kalenin surları gibi
kritik. Biz bir kalenin içinde olduğumuzu
düşünüyoruz. Fakat o kalenin duvarları
yıkılmış ve yıkılan bölgelerden içeriye devamlı
farklı canlılar giriyor. İşte Akdeniz foku, bu
kalenin kolonlarına benzetilebilir. Akdeniz
foku gibi canlılar azalır ve yok olursa kalede
yıkılacak demektir. Yani Akdeniz yok olacak
demektir.”

Nesimi Ozan Veryeri’nin söylediği diğer
şey ise adeta kendimizi sorgulamamıza
sebebiyet veriyor. Akdeniz foklarının karanlık
ve izbe mağaralarda yaşamaya başlamasına
değinen Veryeri, fokların asıl yerinin kıyılar
olduğunu, insanların vurdumduymazlığı ve
doyumsuzlukları nedeniyle kıyıları foklarla
paylaşamadıkları için fokların sadece avlanma

yeri olarak gittikleri mağaralarda yaşamlarını
sürdürmeye çalıştıklarını büyük üzüntü ve
öfkeyle anlatıyor.

Nesimi Ozan Veryeri sözlerinin
devamında dünyada ilk defa Akdeniz fokunu
araştırmak üzere ‘Akdeniz Foku Araştırma
Fonu’ kurulduğunu söylüyor.

Belgeseldeki anlatısında, kurulan fonla
birlikte mağaralardaki Akdeniz foklarının,
fotoğraflama koku tayini ve somut dokuların
toplanması sayesinde incelendiğini söyleyen
Veryeri, yaptıkları gözlemler sırasında
mağarada uzun süre dişi Akdeniz fokları
gördüklerini bir süre sonrada bir tane erkek
Akdeniz fok balığını görünmesini müthiş bir
haber olarak nitelendiriyor. Mağaraya
yerleştirdikleri kameralar ve dalışlar sayesinde
yapılan araştırmalarda 2 ay içerisinde, en az 2
en fazla 4 Akdeniz fokunun mağarayı
kullandığı kaydedilmiş.

İnsanlık ve doğa: Belgeselde konuşmacı
olan biliminsanları, doğa ve insanlık
arasındaki ilişkinin ne denli kötü ve başarısız
olduğunu çarpıcı sözleriyle ifade etmeye
çalışıyor. Mert Gökalp diyor ki, “Öyle bir
noktaya gelmiş vaziyetteyiz ki, acaba geri
dönülemeyecek seviyeye varmış mıyız, bunu
düşünmekteyim”

Nesimi Ozan Veryeri, “Bu doğayı
korumak için en az ihtiyaç duyulan

şey bilimdir. Bugünkü bilimle yüz
yıl boyunca dünyayı koruyabiliriz.

Peki eksik olan şey ne? Hür
irade, oto kontrol, ahlak, adil
paylaşım. Bizim bu yok oluş
sürecinde başımızdaki en
büyük bela, ‘ikiyüzlülüktü’,
içimizdeki ikiyüzlülük
tohumunun yeşermesiydi.
Çevremizdeki, yanımızdaki

insanların ikiyüzlülük
tohumlarının yeşermesi,

çoğalmasıydı.”
Murat Draman: “En büyük

istilacı tür insanlardır. Çünkü
doğayı kendi amaçlarına, kendi

ekonomilerine göre istila ediyoruz,
değiştiriyoruz. Fakat bunun gelecekteki

etkilerini düşünecek kapasitede değiliz. En
azından şimdiye kadar olmamışız. Şu andaki
jenerasyonlar, bizim doğaya verdiğimiz
zararın farkına varmalı ve bizimle aynı şekilde
davranmamalı.”

“İstilacılar” belgeselinde, tek bir istilacı
tür var: İNSAN!

Biz kendi çıkarlarımız uğruna, tatmin
olmaz isteklerimiz karşısında, hiçbir zaman
bitmeyen hırslarımızla iç içe olduğumuz
sürece bize sunulan tüm bu güzellikleri, bu eşi
benzeri olmayan dünyamızı elimizle yok
ediyoruz ve geri dönüşü olmayacak zararlar
vermekten çekinmiyoruz. İnsan ırkına özel bu
saydığım duygular olmasaydı, ne Süveyş
Kanalı açılacaktı, ne Kızıldeniz’den aslan
balığı ve balon balığı Akdeniz’e gelip oranın
ekosistemini tehdit edecekti. Başta Mert
Gökalp olmak üzere, çekim ekibine, değerli
biliminsanlarına, belgeselin sponsorlarından
İstanbul Akvaryum’a, Türkiye’de bir ilke imza
atarak gerçekleştirdikleri “İstilacılar”
projesini bizlere sundukları için
teşekkürlerimi sunarım.

Kaynak :
https://denizkartali.com/turkiyenin-deniz-
istilacilarinin-belgeseli-istilacilar.html
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Balon
balığı sadece

Akdeniz’deki ekosisteme
değil, balıkçılara, hatta

insanlara da zarar veriyor.
Aslan balığının sayısında

patlamanın nedeni ise avcısının
olmaması. Onlar Akdeniz’in

‘İstilacı’ türlerinden
sadece birkaçı…
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Kiraz üretiminde dünya lideri olan
Türkiye’de 2024 yılının ilk kiraz hasadı,
baharın erken gelmesiyle birlikte 2023
yılına göre bir hafta önce yapıldı.
Türkiye’deki 22 milyon kiraz ağacının
2,4 milyon adedine ev sahipliği yapan
Manisa’nın Şehzadeler ilçesinde
Kuzey Yarım Küre’nin ilk hasadı
yapıldı. Hasat edilen ilk kiraz
açık artırmada sembolik 2 bin
TL’ye satıldı.  Manisa
Şehzadeler’deki kiraz
ağaçlarının çiçeklenme
dönemini çok güzel
geçirdiğini dile getiren Ege
İhracatçı Birlikleri
Koordinatör Başkan
Yardımcısı ve Ege Yaş Meyve
Sebze İhracatçıları Birliği
Başkanı Hayrettin Uçak, kiraz
ağaçlarının 2024 yılında ihracat
rekoru kırmak için bir hafta önce
meyve verdiğini, 725 bin ton kiraz
rekoltesinin 90-100 bin tonluk
kısmını ihraç etmek ve yıllık 250 milyon dolar
dövizi Türkiye’ye kazandırmayı hedeflediklerini
kaydetti. Manisa ve İzmir’in erkenci kiraz
üreten bölgeler olduğunun altını çizen Başkan
Uçak, “Cumhuriyetimizin 100. yılı olan 2023
yılında 83 bin ton kiraz ihracatı karşılığı 215
milyon dolar ihracat yapmıştık.
Cumhuriyetimizin ikinci yüzyılına da başarılı
bir giriş yapmak istiyoruz. Kiraz üretiminde 725
bin tonluk rekolteyle açık ara dünya lideriyiz,
ihracatta da dünyanın ilk dört ülkesi

arasındayız. İhracatta da ilk üç ülke arasına
girmeyi hedefliyoruz” diye konuştu. Türk
kirazının en önemli pazarlarının Almanya ve
Rusya Federasyonu olduğu bilgisini veren
Uçak “Türkiye yüzde 30'unu üretip yüzde
10'unu ihraç edebiliyor. Bu paradoksu ortadan
kaldırmaya çalışıyoruz. Kiraz sezonunun
üreticilerimiz, ihracatçılarımız ve ülkemiz için
bereketli, hayırlı, bol ihracat yaptığımız bir yıl
olmasını diliyorum” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

DALLARI BASTI KİRAZ
ihracatçı vites büyüttü!

Ege Turistik İşletmeler ve
Konaklamalar Birliği(ETİK)
Başkanı, Türkiye Otelciler
Federasyonu(TÜROFED)
Başkan yardımcısı Mehmet İşler
dokuz günlük bayram tatilinin
hem vatandaşa hem turizmciye
ilaç gibi geldiğini, tesislerde
yüzde yüz doluluklara
ulaşıldığını açıkladı. İşler iç
pazarın yanı sıra kapıda vize
uygulamasıyla Yunan adalarına
gidişlerde de kuyruklar
oluştuğunu, 2024´ün turizmde
tüm zamanların en iyi yılı
olacağının işaretlerinin geldiğine

dikkati çekti. İşler,  “2024´ün
Ramazan Bayramı turizmciler
için oldukça bereketli geçti. Last
Minute dediğimiz son dakika
satışlarla hemen hemen tüm
bölgede otel dolulukları yüzde
yüze ulaştı. Bu tabii hem
turizmciyi sevindirdi hem de
vatandaşlarımız dokuz günlük
tatile çıkmanın getirmiş olduğu
özgürlükle ve rahatlıkla da hem
çocuklarıyla beraber bir sömestr
hem de Ramazan Bayramını
geçirmiş oldu. Sezonu erken
açmanın avantajıyla da hem
Türk ekonomisinin çarkları

yağlanmış oldu hem de turizm
sektöründeki istihdam bir ay
önce başladı. Artık şu anda
2024´ün rezervasyonlarının
yoğunlaştığı bir dış pazar
akışkanlığını görüyoruz. Geçen
yıla oranla da şu anda yüzde
yirmi beş artış var. Özellikle ön
tarafa çıkan pazarlarda başta
Almanya olmak üzere İngiltere
çok güzel bir ilerleme
kaydediyor ve sürpriz yaratıyor.
Öyle sanıyorum ki 2024 yılı
turizmdeki tüm zamanların en
iyi yılı olacaktır diyebilirim”
dedi. (Haber Merkezi)

Dünyanın dört bir
yanına araç satıyor

Erkunt Traktör CEO'su Tolga Saylan,
tasarım, teknoloji ve ar-gedeki
istikrarlı yatırımlarının meyvelerini
almaya başladıklarını belirterek, “İç
piyasadaki başarılı satış grafiğimizi,
ihracat markamız ArmaTrac ile 35
ülkeye ihracatla taçlandırıyoruz” dedi.
2007 yılında ArmaTrac markasıyla
ihracata başladıklarını hatırlatan
Saylan, “Şu anda traktörün anavatanı
konumundaki İngiltere ve Almanya
gibi ülkelere ihracat yapıyoruz. Bir
nevi tereciye tere satıyoruz diyebiliriz.
Sırbistan'da ise pazar lideriyiz. Ayrıca,
traktörün tamamlayıcı ürünü olan
tarım ekipmanları konusunda 38 yılı
aşkın süredir Türk tarımına hizmet
eden ve yanında 36 ülkeye ihracat
yapan lider bir marka olma özelliğini
koruyan Hisarlar Tarım
Makineleri'nin, üretim ve satış -
pazarlama faaliyetlerini de başarıyla
gerçekleştiriyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

‘Ekonomide kalıcı çözümler gerekli’

Afet/Kent
sel

Dönüşüm
Yasası -1
Ülkemiz, sayısı henüz net olarak belli

olmayan, sürekli yenileri ile karşılaştığımız
fay hatları üzerinde yer almaktadır. Gerek
hareketli iki ana kara arasında yer alması
ve gerekse üç tarafının denizlerle çevrili
olması nedeniyle su taşkınları riski de
taşıması dolayısıyla, doğal felaketler
yaşamaya müsait bir konumdadır. Cennet
gibi bir vatanımız var ancak her güzelliğin
bir dezavantajı da bulunmakta.
Vatanımızın güzelliğini doyasıya
yaşayabilmek için bu riskleri bilerek
önlemler alınması gerekmektedir. Keşke
bu riskler de olmasa ama hayatın
gerçeklerini de yok saymak olanaklı değil.
Bu amaçla, 31.05.2012 tarihli  28309 Sayılı
Resmi Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe
giren 6306 Sayılı Afet Riski Altındaki
Alanların Dönüştürülmesi Hakkında
Kanun yürürlüğe girmiştir. Yasada amaç;
“Afet riski altındaki alanlar ile bu alanlar
dışındaki riskli yapıların bulunduğu arsa ve
arazilerde, fen ve sanat norm ve
standartlarına uygun, sağlıklı ve güvenli
yaşama çevrelerini teşkil etmek üzere
iyileştirme, tasfiye ve yenilemelere dair usul
ve esasları belirlemektir” şeklinde
tanımlanmıştır.

Yaşanan büyük felaketler, yasanın
uygulanma alanını ve önemini artırmıştır.
Yaşanması ihtimali olan başka
olumsuzlukları ortadan kaldırmak için
önlem alınması gerektiği bilim adamlarının
ortak kararıdır. Nitekim, felaketlerin
hayatlarının doğal akışı içinde yer aldığı
Japonya gibi yüksek teknoloji ile yaşamayı
alışkanlık haline getirmiş ülkeler bu sorunu
çoktan aşmışlardır.

9 Kasım 2023 Tarihli 32364 Sayılı Resmi
Gazete’de yayımlanarak yürürlüğü giren
7471 Sayılı Afet Riski Altındaki Alanların
Dönüştürülmesi Hakkında Kanun İle Bazı
Kanunlarda Ve 375 Sayılı Kanun
Hükmünde Kararnamede Değişiklik
Yapılmasına Dair Kanun ile 6306 Sayılı
Yasa neredeyse tepeden tırnağa
değiştirilerek yenilenmiştir.

Yeni getirilen hükümler ile kapsam çok
genişletilmiş, mülkiyet hakkı kavramının
zedelendiği ve mülkiyet kavramının riskli
hale geldiği konusunda toplumda
tereddütler yaşanmasına neden olmuştur.

AFETİ BEKLEMEK ŞART MI?
Afet, büyük yıkımlara yol açan,

olağanüstü bir durumdur. Gerçekleştikten
sonra, yaraların sarılması bazan olanaksız
olmakta, geri dönüşü olmayan sonuçlar
ortaya çıkmaktadır. Esasen, afet
oluşmadan gereken önlemler alınmalıdır.
Söz konusu yukarıda zikrettiğim yasal
düzenlemeler, daha çok, afetin
gerçekleşmesi sonrası uygulanacak
hükümlerdir ve bu büyük yıkımın
zararlarını ortadan kaldırmak için kötünün
iyisi denmek suretiyle, pek çok hak
kayıplarına sebep olabilecek uygulamalara
neden olabilecektir.

Ne yapılabilir? Üç küçük domuzcuk
masalını bilmeyenimiz yoktur sanırım.
Samandan, ottan çalıdan ve betondan ev
yapan küçük domuzcuklar. En dayanıklı
binaya sahip olanın hayatta kalmayı ve
hatta yakınlarını da kurtarmayı
başarabildiğine ilişkin bir masaldır.

Özellikle eski yerleşimlerin olduğu şehir
merkezlerinde, eski binaların sayısı oldukça
fazladır. Her ne kadar eski yönetmeliklere
göre ve usulünce inşa edilmiş olsalar da
zaman içinde yaşanan korozyon, binaların
dayanıklılığını azaltmış olacaktır, bu da
doğanın kuralıdır. Öyleyse, önemli olan,
eski binaları dönüştürerek, olası risklere
hazır olmaktır. Şehirlerin alt yapıları da
dikkate alınarak ve gerekli geliştirmeler
yapılmak suretiyle, mevcut yapıların
yenilenmesi için bazı önlemlerin alınması
gerekmektedir. Bu, devlet desteği
olmaksızın uygulanamayacak bir
yöntemdir. 

HERİS

İZMİRİNAVUKATI
NURDANherisnurdan7@gmail.com

Ege Bölgesi Sanayi Odası (EBSO) Yönetim
Kurulu Başkanı Ender Yorgancılar,
“Sanayicilerimizin yüksek işgücü ve
finansman maliyetleri yanında enerji
maliyetlerindeki olası artışı taşıyabilmesi
oldukça zor. Enerji girdilerine zam yapılması
yerine kayıt dışı işlemlerin azaltılarak vergi
tabanının genişletilmesi ve böylece vergi
hasılatının artırılması, enflasyonla
mücadelede daha etkili bir uygulama
olacaktır. Döviz ihtiyacımız oldukça fazladır
ve bunun en önemli kaynağı ihracattır.
Dolayısıyla eksik değerlenen değil, gerçekçi
değerlenen bir döviz düzeyi gerekiyor” dedi.
Yorgancılar, dört yıl sürecek seçimsiz bir
döneme girilmesi nedeniyle Türkiye
ekonomisindeki konuların kalıcı çözümü için
uygun konjonktürün yakalanmış olduğunu
söyledi. (Haber Merkezi)

Ender 
Yorgancılar

Çevreci yatırımlar tam gaz devam
Ege Serbest Bölgesinde sürdürülebilirlik

yönetimi kapsamında çevreci
uygulamaları hayata geçiren ESBAŞ,
suyun tasarrufundan, yenilenebilir enerji
üretimine ve atıkların geri dönüşümüne
kadar geçen yıl önemli yatırımlar yaptı.
ESBAŞ Yürütme Kurulu Başkanı Dr. Faruk
Güler, “Su tüketimini azaltmaktan,
yenilenebilir enerji kullanmaya, sıfır atık
uygulamasından, doğayı kirletici
faaliyetlere bölgede izin vermemeye
kadar, çevre konusunda son yıllarda
gerçekleştirdiğimiz birçok yatırımla
Avrupa Yeşil Mutabakat kriterlerine
uygunluk konusunda örnek bir endüstri
bölgesi haline geldik. Bu yatırımlarımızı
sürdürerek bölgeyi yeşil mutabakata tam
uyumlu hale getirmeye kararlıyız” dedi.
(Haber Merkezi)

Faruk 
Güler

2,4 milyon kiraz ağacına sahip Manisa’nın Şehzadeler ilçesinde Kuzey Yarım
Küre’nin ilk hasadı yapıldı. Egeli iharacatçıların hedefi ise 250 milyon dolar

Hayrettin 
Uçak
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Mehmet
İşler
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İşitme sağlığı için sağlam bir
kulak olması gerektiğini belirten
kulak burun boğaz uzmanı Dr.
öğretim üyesi K. Ali Rahimi,
“Sağlıklı kulak için sağlıklı bir
beyin olması gereklidir. Bu
nedenle her zaman dinlemeli,
kulağınızın bakımını yapmalıyız.
İşitmek, fonksiyonel bir iş değil,
kendi kendinizi işitirsiniz ama
bunu dinlemek gerekiyor. Bu
aktif bir süreçtir, dinamik ve
enerji harcanan. Beyin de bu
süreci anlamak için çalışır” dedi.
“Kulak sağlığı için en önemli şey;
kulaklar silinmemeli,
temizlenmemeli, kurulanmamalı,
kaşınmamalı, karıştırılmamalı ve
travmalardan korunmalı” diyen
Dr. öğretim üyesi Rahimi, kulak
sağlığıyla ilgili şu önemli bilgileri
verdi: Kulak kiri aslında bir şey
değildir, kulakta bulunan bir yağ
dokusudur. Bu nedenle
kulaklarınıza bir şey sokmayın,
temizlemeye çalışmayın. Kulak

sağlığını tehdit eden asıl konu,
ototoksik ilaçlardır. Herhangi bir
kulak problemi yaşayan kişilerin
doktora gittiğinde ototoksik
ilaçlardan uzak durmaları
gerekmektedir. Dr. öğretim
üyesi Rahimi, işitme problemi
yaşayan kişilerin işitme
cihazlarına ön yargılı olmamaları
gerektiğine de işaret ederek,

“Gözlük ne kadar önemliyse,
işitme cihazları da o kadar
önemlidir. Doktor önerisi varsa,
kesinlikle kullanılmalı ve net bir
işitme sağlanmalıdır. Çünkü
gözler kapalıyken birçok
tehlikeyi duymak mümkün
olmayabilir, ancak kulaklar
hiçbir zaman kapanmazlar”
dedi. (Haber Merkezi)

Acıbadem Kent Hastanesi’nden kalp ve damar
cerrahı Doç. Dr. Cüneyt Narin, evlerinde evcil
hayvan besleyen kişilerin, kalp sağlıklarını
korumada önemli bir etkene sahip olduğunu
söyledi. Evcil hayvanların fiziksel ve duygusal
sağlığa olumlu etkilerinin bilindiğini, bilimsel
olarak da kanıtlarının olduğunu belirten Doç.
Dr. Narin, “Yüksek tansiyon, stres,
hareketsizlik kalbi olumsuz etkiler. Biz
hekimler de her fırsatta sağlıklı beslenme,
düzenli egzersiz, stressiz yaşam gibi kalp
sağlığını koruyucu önerileri dile getiririz. Bu
önerilerin bazılarını hayata geçirmede, evcil
hayvanların varlığı önemli bir kazanımdır”
dedi. (Haber Merkezi)

‘Kalbi ve tansiyonu
evcil hayvanla koru’

Şiddetli adet ağrısı, kronik pelvik ağrısı veya cinsel ilişki
sırasında ağrı. Yaşam kalitesini oldukça düşürebilen
bu sorunlar, her 10 kadından birinde rastlanan
‘endometriozis’ hastalığına işaret edebiliyor. Prof.
Dr. Mete Güngör, derin endometriozisin yaşam
kalitesini önemli ölçüde düşürmesinin yanı sıra ciddi
sağlık sorunlarına yol açabileceğine dikkati çekerek,
“Endometriozis hastalarının yüzde 10 -20’sinde
görülen derin endometriozis tutulum yaptığı
organlarda ciddi hasarlar oluşturabilir. Tedavisinde
gecikildiğinde yumurtalık, rahim ve bağırsaklar gibi
organların bir bölümünün ameliyatla çıkarılması
gerekebilir. Özellikle ağrılı adet şikayetleri olağan
karşılanmayıp, mutlaka hekime başvurulmalıdır”
dedi. (Haber Merkezi)

Derin endometriozis
organ kaybı nedeni

Çevre dostu projeyle
halk sağlığına katkı
Medical Point Hastaneler Grubu, kurduğu santraller sayesinde İzmir, Gaziantep ve
Batman hastanelerinin elektrik ihtiyacının yüzde 80’ini güneş enerjisinden karşılayacak

Geleneksel enerji kaynakları,
hem çevreyi ve hem de insan
sağlığını tehdit etmeye devam
ederken, Medical Point
Hastaneleri çevre ve insan dostu
adımlar atmaya devam ediyor.
İEÜ Medical Point Hastanesi,
geçtiğimiz yıl uyguladığı enerji
yönetimi politikaları sonucunda 1
yılda elektrikte yüzde 15, doğal
gazda ise yüzde 25 daha az
tüketim gerçekleştirdi. Hastane,
Kalite İyileştirme ve Geliştirme
Müdürlüğü ve Teknik Hizmetler
Müdürlüğü öncülüğünde, enerji
yönetimi alanında gerçekleştirdiği
bu uygulamalar sonucunda "ISO
50001 Enerji Yönetim Sistemi
Sertifikası" almaya hak kazandı.
Enerjideki dönüşümü
desteklemek adına projelerini bir
bir hayata geçiren İEÜ Medical
Point Hastanesi’nin
bahçesine elektrikli
araçlar için iki adet şarj
istasyonu da kuruldu. 

‘Gezegenin sağlığı
eşittir insan sağlığı
mottosuyla’ yoluna
devam eden Medical
Point Hastaneleri,
temiz ve yenilenebilir
enerji kaynakları
noktasında da
önemli bir adım attı.
Geçtiğimiz yıl
yapımına başlanılan
Gaziantep ve
Manisa’daki güneş
enerjisi santralleri

(GES) hizmete girdi. Bu projeyle
birlikte İzmir, Batman ve
Gaziantep’teki Medical Point
Hastaneleri’nin elektrik
ihtiyaçlarının yüzde 80’ine yakını
güneşten elde edilmeye başlanıldı.
Medical Point Hastaneler Grubu
Yönetim Kurulu Başkan Vekili
Veysi Kubba enerji alanında
çalışma yapmaya devam

edeceklerini vurguladı. Kubba,
“Tıp alanındaki

başarılarımızın
yanı

sıra topluma ve çevreye katkı
sağlamak için çalışmaya da devam
ediyoruz. Medical Point
Hastaneler Grubu olarak iklim
krizi gerçeğinin farkındayız ve
sorumluluk almaya kararlıyız.
Geçtiğimiz yıl yaptığımız
çalışmalarla, çevreye olan
duyarlılığımızı ve sürdürülebilirlik
çabalarımızı artırdık. Ancak daha
fazlasını yapmamız gerektiğini
biliyoruz. Enerji
tüketimindeki
azalma,
yenilenebilir

enerji

kaynaklarına geçiş ve çevre dostu
uygulamaları teşvik etme
adımlarımız sadece başlangıçtır.
Gelecek dönemde Medical Point
Hastaneleri olarak, karbon ayak
izimizi daha da azaltmak için var
gücümüzle çalışmayı sürdüreceğiz”
ifadelerini kullandı. Kubba,
hastanelerdeki elektrik ihtiyacının
tamamını güneşten elde etmek için
çalıştıklarını da sözlerine ekledi.
(Haber
Merkezi)
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Bol bol
yeşillik
yiyin

Pişmiş sebzeler kadar çiğ sebzeler
de sağlığımıza oldukça faydalı. Isı
ile kayba uğrayan vitamin ve

mineralleri çiğ sebzelerden
alabileceğiniz için mutlaka çiğ hallerini
de yemeye çalışın. Özellikle de
kaçamakların arttığı tatil gibi
dönemlerden sonra daha da fazla
yemeye dikkat edin. Bu noktada yeşillik
tüketiminizi de arttırabilirsiniz. Hem
vitamin hem mineral hem de lif alımınızı
arttırmak bir de üstüne daha rahat kilo
vermek istiyorsanız bu önerime mutlaka
dikkat edin. Hangi yeşillik ne işe yarar
diyorsanız işte size 3 muhteşem yeşillik.  

Roka: Antioksidanlar ve C vitamini
gibi bağışıklık sistemini destekleyen
bileşikler açısından zengindir. Roka
tüketmek, bağışıklık sistemini
güçlendirerek hastalıklara karşı
korunmaya yardımcı olabilir. Zengin bir
lif kaynağıdır. Lif, sindirim sistemi
sağlığını destekleyerek kabızlığı
önlemeye yardımcı olur. Antioksidanlar
açısından zengindir ve serbest
radikallerle mücadele ederek sağlıklı
hücrelerin korunmasına yardımcı
olabilir. Potasyum açısından zengin
besinlerden biridir. Potasyumun insan
vücuduna faydalarından biri, kan
basıncını düşürmeye yardımcı olmasıdır.
Lif açısından zengin bir besindir ve
kalorisi düşüktür. Bundan dolayı kilo
vermek isteyen kişiler için roka iyi bir
seçimdir.

Maydanoz: İçerisindeki flavonoidler
sayesinde beyin sağlığı üzerinde olumlu
etkileri vardır. Düzenli maydanoz
tüketildiğinde beyin ile ilgili olan hafıza
kaybı, konsantrasyon ve dikkat eksikliği
gibi hastalıklara yakalanma riskini
azaltabilir. Detoksların vazgeçilmezi
olan maydanoz, karaciğerde biriken
zararlı toksinlerin atılmasında etkilidir.

Nane: Sinir sistemini rahatlatır.
Uyarıcı özelliğe sahip olan taze nane,
zihinsel yorgunluk ve anksiyete gibi
problemlerin giderilmesine yardımcı
olabilir. Detoks etkisi sayesinde
toksinlerin ve birikmiş gazın
vücudunuzdan atılmasını
kolaylaştırabilir.

Dereotu: Yüksek kan şekeri
değerlerini düşürmeye yardımcı
olabilir.Bu özelliği sayesinde tip 2
diyebet tedavisini destekleyici bir
bitkidir. Dereotu içerisinde bulunan
kalsiyum sayesinde kemik sağlığının
destekleyici bir bitkidir. Kalsiyumla
beraber magnezyum ve fosfor içermesi
de yine bu etkisini destekleyici
özelliktedir.

Reyhan: Reyhan, birçok vitamin ve
mineralin yanı sıra lutein, zeaksantin,
beta-karoten ve beta-kriptoksantin gibi
antioksidanlar içerir. Reyhanın sağlık
yararlarının çoğu, bu antioksidanların
yanı sıra uçucu yağlarından gelir.
Antioksidan deposudur. Öjenol adı
verilen bir bileşik içerir. Bu
antioksidanlar, antosiyaninler ve beta-
karotenlerle birlikte, vücutta hücre
hasarına yol açabilecek serbest
radikallerle savaşmaya yardımcı olur ve
kanser, kalp hastalığı, artrit ve diyabet gibi
çeşitli sağlık koşulları için riskinizi azaltır.

Uzman Diyetisyen Deniz Zünbülcan

ZÜNBÜLCAN

SAĞLIKDENİZİ
DENİZdytdnzznblcn@gmail.com

Cüneyt 
Narin

Mete 
Güngör

‘İŞİTME CİHAZLARI 
gözlük kadar önemli’

Ali Rahimi

Veysi
Kubba
Veysi

Kubba
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Menemen FK’nın
serisi sona erdi

MENEMEN FK, TFF 2. Lig
Kırmızı Grup’taki 35. hafta
mücadelesinde
İskenderunspor’a yenilerek 6
maç sonra sahadan mağlup
ayrıldı.

TFF 2. Lig Kırmızı Grup’ta
play-off mücadelesi veren
Menemen FK, 35. hafta
mücadelesindeki
rakiplerinden İskenderunspor
ile karşı karşıya geldi.
Menemen İlçe Stadyumu’nda
oynanan müsabakayı konuk
ekip tek golle 1-0 kazanmayı

başardı. Bu sonuçla birlikte
İskenderunspor puanını 56’ya
çıkartarak play-off iddiasını
güçlendirirken, Menemen FK
ise 58 puanda kalarak bitime 3
maç kala play-off hattındaki
yerini sağlamlaştıramadı.
Böylece İzmir ekibi bu sonuçla
da 5 galibiyet ve 1
beraberlikten oluşan 6 maçlık
yenilmezlik serisini de
sonlandırmış oldu. Sarı-
lacivertliler son mağlubiyetini
Şubat 2024’de Kastamonuspor
karşısında almıştı. (İHA)

BASKETBOL Süper Ligi'nde küme
düşmesi kesinleşip tek yabancısı
kalan Samsunspor'u evinde tüm
oyuncularının skor katkısıyla 103-
71 yenen Pınar Karşıyaka normal
sezonun bitimine 3 maç kala play-
off'a 4'üncü sırada girmeyi
garantiledi. Play-off etabı öncesi
çıktığı son 7 maçın 6'sını kazanarak
2 yabancısından yoksun olmasına
rağmen iyi bir form grafiği
yakalayan Kaf-Kaf'ta özellikle
altyapıdan bu sezon kadroya dahil
edilen 19 yaşındaki Demircan
Demir'in Samsunspor önündeki
performansı alkış aldı. Genç oyun
kurucu Samsun önünde 8 sayı, 6
asistle oynadı. (DHA)

TFF 2. Lig Beyaz Grup 35. haftasında
Bucaspor 1928, konuk olduğu 1461
Trabzon FK’ya 3-0 mağlup oldu. 
Bu sonuçla sarı lacivertli ekip 69
puanda kalırken lider Esenler
Erokspor’la fark 5 çıktı. (İHA)

BODRUM FK
çıkış peşinde
1'İNCİ Lig'de son 6 maçta tek galibiyetle
yetinerek bitime 5 maç kala play-off
barajındaki yerini riske atan Bodrum FK
yarın küme düşme korkusu yaşayan
Adanaspor'a konuk olacak. Yeni Adana
Stadyumu'nda başlama düdüğü saat
20.00'de çalacak karşılaşmayı Yasin Kol
yönetecek. Bodrum ekibi ligde 29 maçta
48 puan toplarken, Adanaspor ise 31
puanla düşme hattında yer alıyor.
Bodrum FK Teknik Direktörü İsmet
Taşdemir, kazanıp play-off oynamayı bir
an önce garantilemek istediklerini
söyledi. (DHA)

Nazilli Belediye
YİNE DAĞILDI
SON 7 maçta yalnız 1 kez galip gelebilen
siyah-beyazlı ekip, kendisi için sezonun
bitimine 2 hafta kala az da olsa küme
düşme korkusu hissetmeye başladı. Alt
sıralarda bulunan rakiplerinden daha az
maça çıkacak Nazilli 34 haftada 38
puanda kaldı. Ligin son haftasını bay
takım olarak geçirecek olan Nazilli
Belediyespor, son 2 maçta sırasıyla play-
off mücadelesi veren Karacabey
Belediyespor'u evinde ağırlayıp,
Ankaraspor'un konuğu olacak. (DHA)

SON 10 maçına teknik direktör
Cüneyt Biçer yönetiminde çıkan
İzmir temsilcisi bu periyotta 8
mağlubiyet, 1 galibiyet, 1
beraberlikle 4 puan topladı.
Siyah-beyazlılar, tecrübeli teknik
adam önderliğinde kalesinde 28
gol görüp, 3 gol attı. Son 4
haftada Manisa FK, Boluspor (D),
Adanaspor ve Ankara
Keçiörengücü ile (D) karşılaşıp
sezonu noktalayacak Altay, 2'nci
Lig'de mücadele edeceği yeni
sezon öncesi altyapıdan 
yetişen genç oyuncularının daha
fazla tecrübe kazanmasını
hedefliyor. (DHA)

Altay’ın 3 puan hasreti sürüyor

1. Lig'in 30. haftasında Tuzlaspor ile Göztepe 1-1 berabere kaldı. Tuzlaspor'un golünü
58'de Williams Togui, Göztepe'nin sayısını ise 63'te Ramon-Pascal Lundqvist kaydetti

1'inci Lig'de küme düşmesi kesinleştikten sonra evinde çıktığı Çorum FK
maçını 3-1 kaybeden siyah beyazlılar, üst üste 6'ncı mağlubiyetini aldı

HAKEMLER: Mehmet Ali Özer, Seyfettin Ünal,
Hasan Erdoğan
TUZLASPOR: Kurtuluş Yurt, Samet Asatekin,
Gökhan Akkan, Hasanalizada, Mehmet Coşkun
(Mehmet Çınar dk. 88), Tidiany (Muhammed
Akarslan dk. 87), Hikmet Çiftçi, Ba (Gameli dk.
87), Novikovas (Stankovski dk. 55), Umar
(Mamba dk. 75), Togui
GÖZTEPE: Lis, Ogün Bayrak, Taha Altıkardeş,
Heliton, Tarkan Serbest (Atınç Nukan dk. 86),
Ümit Akdağ, Dennis, Yalçın Kayan (Kubilay
Kanatsızkuş dk. 61), Celil Yüksel (Turgay
Gemicibaşı dk. 85), Messaoudi (Lundqvist dk.
61), Romulo
GOLLER: Togui (dk. 58) (Tuzlaspor) Lundqvist
(dk. 63) (Göztepe)
SARI KARTLAR: Gökhan Akkan, Selim Ay
(Tuzlaspor) Celil Yüksel, Ogün Bayrak (Göztepe)

MAÇIN KARNESİ

ESENYURT Necmi Kadıoğlu Stadı'nda
oynanan müsabakada kazanan
çıkmadı. Taraflar karşılıklı atılan birer
golle sahadan eşitlikle ayrıldı.

Bu sonuçla Tuzlaspor puanını 32'ye,
Göztepe ise 60'a yükseltti.

14. dakikada Tarkan’ın uzak
mesafeden vuruşunda savunmadan
seken top ceza sahası içinde Yalçın’ın
önünde kaldı. Yalçın'ın vuruşunda
kaleci Kurtuluş meşin yuvarlağı
kontrol etti.

39. dakikada ceza sahası içinde topla
buluşan Romulo’nun vuruşunda meşin
yuvarlak kaleci Kurtuluş’tan sekerek
havalandı ve kaleye doğru yöneldi.
Gökhan Akkan meşin yuvarlağı
çizgiden çıkardı.

58. dakikada Stankovski’nin ceza
sahası içi sağ taraftan içeri çevirdiği
top, savunmada Yalçın’a çarptıktan
sonra Tongui’nin önünde kaldı.
Tongui’nin altıpas çizgisi üzerinden
vuruşunda meşin yuvarlak ağlarla
buluştu. 1-0

63. dakikada Göztepe atağında sağ
tarafta topla buluşan Lundgvist’in taç
çizgisine yakın bir yerden ortasında
meşin yuvarlak kaleye yöneldi ve uzak
köşeden ağlara gitti. 1-1 (İHA)

Pınar Karşıyaka
RAHAT KAZANDI

Fotoğraf:Erkan Kart

PETKİMSPOR
PLAY�OFF İÇİN
BASKETBOL Süper Ligi'nde geçen hafta
Türk Telekom'u evinde yenerek son 4
maç öncesi play-off hattındaki yerini
koruyan Aliağa Petkimspor bugün
Darüşşafaka deplasmanına çıkacak.
İstanbul'da Ayhan Şahenk Spor
Salonu'ndaki karşılaşma saat 18.00'de
başlayacak. Aliağa ligde 26 haftayı 13
galibiyetle geçti. Darüşşafaka da 12
galibiyetle play-off yarışı veriyor. (DHA)

GÖZTEPE 
CEPTEN YEDİ

1-1
Stanimir
Stoilov

MAÇIN KARNESİ

Bucaspor 1928
AĞIR YARA ALDI

HAKEMLER: Yusuf Adnan Kendirciler, İlker
Ayten, Abdulkadir Yılmazoğlu
1461 Trabzon FK: Ömer Kahveci, Erkam
Kömür, Taha Can Velioğlu (Buğrahan Karslı dk.
72), Tarık Tekdal, Abdurrahman Emir Alagöz,
Tunahan Ergül (Kerem Baykuş dk. 72), İlhan
Depe (Emirhan Zaman dk. 89), Hakan Yeşil,
Atabey Çiçek, Batuhan Kör (Ali Han Tunçer dk.
60), Hurşit Taşcı
BUCASPOR 1928: Korcan Çelikay, Sadi
Karaduman, Mehmet Erdem Uğurlu, Emre
Erdem, Nizamettin Çalışkan (Emre Nefiz dk.
78), Yasin Öztekin (İsmail Haktan Odabaşı dk.
70), Mehmet Sak (Osman Işıklı dk. 78), Çağrı
Ortakaya, Zeki Yıldırım (Arda Usluoğlu dk. 65),
Erhan Çelenk, Ömer Şişmanoğlu
GOLLER: Tarık Tekdal (dk. 32), Hakan Yeşil (dk.
52), Hurşit Taşçı (dk. 90) (1461 Trabzon FK)
KIRMIZI KART: Sadi Karaduman (dk. 86)
(Bucaspor 1928)

0-3
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Gaziantep’in Oğuzeli ilçesi Doğanpınar
Barajı’nın çevresindeki sulak
alanlarda kuş yoğunluğu

gözlemleniyor.
Bahar

döneminde
göçle gelen
kuşların
renk
kattığı
bölgede

kaydedilen
türler

arasında
kukumav da yer

alıyor. Bölgede
kaydedilen türler arasında yer alan
küçük ak balıkçıl beslenirken görüldü.
Fotoğraf tutkunları da o anları
ölümsüzleştirmek için deklanşörlere
basıyor. (AA)

Gaziantep’in Oğuzeli ilçesi Doğanpınar
Barajı’nın çevresindeki sulak
alanlarda kuş yoğunluğu

gözlemleniyor.
Bahar

döneminde
göçle gelen
kuşların
renk
kattığı
bölgede

kaydedilen
türler

arasında
kukumav da yer

alıyor. Bölgede
kaydedilen türler arasında yer alan
küçük ak balıkçıl beslenirken görüldü.
Fotoğraf tutkunları da o anları
ölümsüzleştirmek için deklanşörlere
basıyor. (AA)

Gaziantep’in Oğuzeli ilçesi Doğanpınar
Barajı’nın çevresindeki sulak
alanlarda kuş yoğunluğu

gözlemleniyor.
Bahar

döneminde
göçle gelen
kuşların
renk
kattığı
bölgede

kaydedilen
türler

arasında
kukumav da yer

alıyor. Bölgede
kaydedilen türler arasında yer alan
küçük ak balıkçıl beslenirken görüldü.
Fotoğraf tutkunları da o anları
ölümsüzleştirmek için deklanşörlere
basıyor. (AA)

BAŞARILI BİR GENÇ
Yaşar Üniversitesi Müzik ve Sahne Sanatları
Bölümü yüksek lisans öğrencisi çello sanatçısı
Adasu Akın, yeteneği ve başarısıyla dikkati
çeken bir müzisyen. Müziğin içinde büyüyen
Akın, İzmir Devlet Senfoni Orkestrası’nın Çocuk
Korosu’na girerek müzik eğitimine başladı.
Akın, kendini klasik müzik ve diğer müzik
türlerinde geliştirmeye çalıştı. 

7 DİLDE SÖYLÜYOR
Kariyerine ve eğitimine İzmir’de devam eden
Akın, “Kendi tarzımda söylediğim türkü ve
pop-caz coverlar var, yedi dilde şarkı
söylüyorum, konserler veriyorum. Yakın
gelecekteki hedefim bestelerimi yayınlamak.
Müzik yapmak benim ruhuma olan
sorumluluğum, bunun için yaratılmışım gibi
hissediyorum” diye konuştu. (Haber Merkezi)

LEZZET ATÖLYESİNDE
NELER VAR NELER…
YOĞUN İLGİ GÖRÜYOR
Karşıyaka Belediyesi iştiraki
Kent. A.Ş. bünyesinde
geçtiğimiz yıl hizmete açılan
Cordelion Mutfak Sanatları
Merkezi’nde gerçekleştirilen
atölyeler yoğun ilgi görüyor.
Hem çocuk ve gençleri hem de
yetişkinleri usta şeflerle
buluşturan Cordelion MSM,
Nisan ayına da toplam 16
atölyeden oluşan dopdolu bir
programla başlangıç yaptı.

DOPDOLU PROGRAM
Ayın programı; 17 yaş üzeri
yetişkinler için dün sushi atölyesi
vardı. Bugün ekmek, yarın şef Selin
Güloğlu ile İspanyol mutfağı, 25
Nisan’da Yunan mutfağı ve taze
makarna ile her hafta farklı ürünler
üzerine unlu mamüller atölyeleri ile
devam edecek. Ayrıca, 28 Nisan’da
da çocuk magnolia atölyeleri
gerçekleştirilecek. (Haber Merkezi)

Kuş türlerinde
bahar bereketi
Kuş türlerinde
bahar bereketi
Kuş türlerinde
bahar bereketi
Kuş türlerinde
bahar bereketi
Kuş türlerinde
bahar bereketi
Kuş türlerinde
bahar bereketi
Kuş türlerinde
bahar bereketi
Kuş türlerinde
bahar bereketi
Kuş türlerinde
bahar bereketi
Kuş türlerinde
bahar bereketi
Kuş türlerinde
bahar bereketi

Doğal, tarihi ve kültürel zenginlikleriyle
Türkiye'nin önemli turizm
merkezlerinden Kapadokya'da, sıcak

hava balon turları
alternatif turizm

etkinliklerinin
başında geliyor.
UNESCO Dünya
Kültür Mirası
Listesi'nde yer
alan ve her yıl
yüzbinlerce

turist tarafından
ziyaret edilen

bölgeyi kuş bakışı
izlemek isteyen

turistlere yönelik sıcak
hava balon turu
düzenleniyor. Gün
doğumunda, Göreme

beldesinden gökyüzüne yükselen sıcak
hava balonları Kapadokya'nın eşsiz
güzelliğine renk katıyor. Ramazan
Bayramı tatili boyunca yoğunluğun
yaşandığı balon turları yerli ve yabancı
turistlerin ilgi odağı oldu. (AA)

Kuşadası'nda takıdan ev eşyasına,
tekstilden aksesuar ve hediyeliklere
kadar birçok ürünün satışa sunulduğu El
Emeği Festivali, kente tatil için gelenlerin
uğrak noktalarından biri oldu. Atatürk
Anıtı önünde kurulan tezgahlar, renkli

görüntüleriyle de dikkati çekti. Festivalde
tezgah açarak el emeği göz nuru
ürünlerini satışa sunan Alışveriş
yapanların da memnun ayrıldıkları El
Emeği Festivali, 30 Nisan’a kadar devam
edecek. (Haber Merkezi)

Kapadokya’nın
eşsiz güzelliği

Büyüklüğüyle
hayran bıraktı
Girit ziyaretinin ardından rotasını

Marmaris'e çeviren 210 metre
uzunluğundaki Silver Spirit" adlı
kruvaziyer, ABD'li ve İngiliz 490
yolcuyla dünlimana demirledi.
Gümrük işlemlerinin ardından
gemiden ayrılan turistler, Marmaris
Çarşısı, Kaleiçi ile yat limanını gezdi.
Tarihi ve turistik yerleri de ziyaret
eden turistlerin bir kısmı, Dalyan
Kaunos gezisine katıldı. İlçeye sezonun
ilk yolcularını getiren gemi akşam
saatlerinde Kuşadası Limanı'na
hareket etti. (AA)

El emeği göz nuru
ürünlere yoğun ilgi 

Karşıyaka Belediyesi Cordelion Mutfak Sanatları Merkezi’nde gerçekleştirilen
atölyele, çocukları, gençleri ve yetişkinleri usta şeflerle buluşturuyor
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AkınBeethoven’dan Neşet Ertaş’a birçok eseri hem çalıp
hem seslendiren ve kendine has bir tarz yaratan
Adasu Akın, geniş müzik yelpazesiyle sınırları aşıyor


